
15 GÜNDE BİR YAYINLANIR21 NISAN 2022 PERŞEMBE FIYATI: 5† YIL: 28 SAYI: 1132w w w.ya s a m g a z e t e s i . c o m . t r

n İstanbul İl Sağlık Müdürlüğü’nün Şişli Etfal Hastanesi ana binasının 
alt katının ofislere dönüştürülerek kiraya verilmesi için 27 Nisan’da ihale 
gerçekleştireceğini duyurması üzerine harekete geçen Şişli Etfal Dayanış-
ması, konu ile ilgili bir basın açıklaması gerçekleştirdi. Depreme dayanıksız 
olduğu gerekçesiyle aylar öncesinden boşaltılmaya çalışılan 122 yıllık 
hastanenin tasfiyesini engellemek, sağlığa erişim ve yaşam haklarını 
savunmak üzere oluşturulan Şişli Etfal Dayanışması adına yapılan basın 
açıklamasında hastane arazisinin ranta kurban edileceği vurgusu yapıldı.

n Açıklamada ayrıca şu ifadelere yer verildi; “Artık çok net ortaya çıktı! 
Yetkililer Şişli Etfal’le ilgili bugüne kadar halka yalan söylemişler. Kentin 
tam göbeğindeki hastanemizin arazisine göz dikenler, rant hırslarıyla 
gözleri körleşenler, hastanenin yerinde rant projeleri planlayanlar, hasta-
nemizi boşaltmak için bahane uydurmuşlar. Yaşlı, engelli, gebe, çocuklu 
hasta ve hasta yakınlarının 2-3 aktarmalı toplu taşıma araçlarıyla ve binbir 
zahmetle uzaktaki hastanelere gidebileceklerini bilmelerine rağmen, 
yüzleri kızarmadan yalan söylemişler” n MANŞET HABER SAYFA 3’TE

Şişli Etfal’de deprem
bahane rantlar şahane

Maltepe Belediyesi Ukraynalı gençlerin yaralarını sarıyor
Rusya’nın işgal girişimi nedeniyle Ukrayna’yı terk etmek zorunda kalan 

gençlere Maltepe Belediyesi kucak açtı. Ukrayna’yı terk ederek Maltepe’ye yerle-
şen gençlere belediye tarafından ücretsiz dersler ve kurslar verilirken, ailelerine 

ise atölye çalışmalarıyla destek olunuyor.n 12’DE

Bağcılar Belediyesi’nde
Çağırıcı bayrağı Özdemir’e devretti

Sağlık sorunları sebebiyle Bağcılar 
Belediye Başkanlığı görevinden istifa 
ettiğini açıklayan Lokman Çağırıcı, 
gerçekleşen törenle görevi Abdullah 
Özdemir'e devretti. n 11’DE

Küçükçekmece’de
ESKI RAMAZANLAR
yeniden yaşatılıyor
Küçükçekmece’ düzenlenen ve eski Ramazanları arat-

mayan açık hava etkinliklerine ilçe halkının yoğun ilgisi 
devam ediyor. Küçükçekmece Belediyesi tarafından Fevzi 

Çakmak Meydanı’nda düzenlenen Ramazan etkinlikleri 
tüm hızıyla devam ediyor. İlçe halkının yoğun ilgisini 

toplayan etkinlikler adeta eski Ramazanları yeniden yaşa-
tıyor. Etkinlikler kapsamında tasavvuf müziğinden gölge 

oyunlarına, konserlerden tiyatro gösterilerine kadar 
birbirinden renkli ve eğlenceli programları ücretsiz olarak 

vatandaşlarla buluşturuyor. n 13’TE

MUSTAFA BÖĞÜRCÜ; 

TÜRKIYE’NIN
UYUŞTURUCU
ILE IMTIHANI

Demokrat Parti Merkez Ka-
rar Kurulu Üyesi, Güvenlik 
Uzmanı ve Hukukçu Mus-
tafa Böğürcü, son zaman-
larda ülkemizde uyuştu-
rucu kullanımının endişe 
verici boyutlarını, 
uyuşturucu operas-
yonları sonucunda 
yakalananların 
sayısının artarak 
devam etmesinin 
nedenleri gaze-
temize değer-
lendirdi. n 4’TE

KÜÇÜKÇEKMECE- HALKALI 
MEYDANI- ŞAHİNLER PASAJI

İLETİŞİM:  0538 277 46 97

KAPATIYORUZ
EKİN GİYİM’de 

ZARARINA SATIŞLAR BAŞLADI

BAY-BAYAN 
VE ÇOCUK GİYİMİ 

MEVCUTTUR

Kartal Belediyesi,
Girişimci  Kadınları 
Desteklemeye  Devam Ediyor SA

Y
FA

 7
’D

E

ÇOCUKLAR SARIYER'DE BARIŞ İÇİN YÜRÜYECEK
Sarıyer Belediyesi, Ulu Önder Mustafa Kemal Atatürk’ün 

çocuklara armağan ettiği Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayra-
mı’nda 191 çocuğu misafir edecek.  Bir hafta sürecek program 
birbirinden renkli kutlamalara sahne olacak. n 13’TE

Esenyurt’ta
‘patent’ hareketi

SAYFA 12’DE

Ümraniye Belediyesi bu Ramazan’da da 
ihtiyaç sahiplerini unutmadı

Her yıl olduğu gibi bu yıl da ihtiyaç 
sahibi ailelere iftariyelik dağıtımını ya-
pan Ümraniye Belediyesi iftar saatine 
dışarıda yakalanan vatandaşlar için de 
metro istasyonlarının girişlerinde ku-
manya ikramında bulunuyor. n 12’DE

Feriköy Spor  Kulübü’nü 
yenileyen İBB’ye  Recep 

Genç’ten teşekkür 

Şişli’de köklü bir geç-
mişe sahip olan, bugüne 
kadar binlerce sporcunun 
yetişmesini sağlayan, Bal 
Ligi Play Of maçlarında 
önemli başarılar kaza-
rak 3. Lige yükselmeyi 
hedefleyen Feriköy Spor 
Kulübü, İstanbul Büyük-
şehir Belediyesi tarafından 
tamamen yenilendi. 5’TE

Usta Oyuncu Şener Şen Beşiktaş’ta 
İkinci Kez Seyirciyle Buluştu

Usta oyuncu Şener Şen’in başrolünü 
oynadığı  ‘Zengin Mutfağı’ tiyatro oyunu 
Mustafa Kemal Merkezi’nde yoğun istek üze-
rine bir kez daha tiyatro severlerle buluştu. 
Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat da 
oyunu komşularıyla birlikte izledi. n 6’DA

Gelecek’in ilk iftarı 1453’te yapıldı
Gelecek Partisi’nin kuru-

luşundan bir kaç ay sonra tüm 
dünya olağanüstü bir şekilde   
pandemi ile mücadeleye 
başlamıştı.  Geride bırakılan 
iki yıl boyunca sosyal yaşam 
kısıtlandığı için Gelecek 
Partililer hiç iftar programı 
yapamamışlardı.n 8’DE

Büyükçekmece’de çevre seferberliği:

23 ton atık 
toplandı
Büyükçekmece Bele-

diyesi tarafından hayata 
geçirilen “Hedef Sıfır Atık 
Sıfır Emisyon” kampanya-
sı çerçevesinde 347 öğrenci 
3 aylık süreçte 26 ton atık 
topladı. n 10’DA

Binlerce el Cem 
için semaya açıldı

Ağrı’nın köklü ailelerin-
den ve iş dünyasının yakından 
tanıdığı Can ve Çoktin ailelerinin 
genç yaşta kaybettikleri oğulları 
Cem Çoktin için vefatının üçün-
cü günü düzenlenen mevlite 
binlerce vatandaş katıldı. n 14’TE

Cem Çoktin

1995’ten beri..
BAYRAM’DA  BAYRAM 

EDECEKSİNİZ..
‘GERÇEK LEZZET’

TORKAM’DA AÇILIYOR!
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Av. Sinan BAYAT

Buket Matbaacılık 
Gümüşsuyu CD Karaaslan iş  merkezi 
No: 5 Zeytinburnu Tel: 0543 681 29 27

İSTANBUL’UN TEK BAĞIMSIZ 15 GÜNLÜK KENT GAZETESİ

Hasan 
TUFAN

GERÇEKLER

tufanmedya@gmail.com

KENAN ÇATAK: 1 Mayıs 1977’de 
içimizdeki satılmış tetikçiler tarafından 
Taksim’de katledilen 34 canımızdan biri… 

Bağımsız Türkiye ve özgür bir Türk 
Halkı sevdalısı Can Amcaoğlu…

Kan emici emperyalizmin, Türk hal-
kıyla birlikte daha nice halklara kurduğu 
insanlık dışı tuzaklarını yakından irdele-
yip, yakından inceleyen bir duyarlı ve de bir 
tutarlı yurttaş.

İlkokulu Iğdır-Melekli’de, Ortaokulu 
Iğdır’da, Liseyi de Kars Alpaslan Lisesi’nde 
okuduktan sonra, Eskişehir İktisadi ve 
Ticari Bilimler Akademisi’nden mezun 
olarak eğitimini 
tamamlayarak; 
Kabataş Akşam 
Ticaret Lisesi’nde 
Müdür Yardımcılığı 
görevinde bulunu-
yordu.

BUNDAN 45 YIL 
ÖNCE:

O gün 1 Ma-
yıs’ta KENAN ÇA-
TAK ve 33 Arkadaşı, 
Emek ve Emek-
çiler Bayramı’nı 
Taksim’de kutlamak 
için, yüzbinlerce duyarlı canlarla 
dimdik ve omuz omuza durarak toplan-
mışlardı.

SLOGANLARI:
‘’BAĞIMSIZ TÜRKİYE
İŞ AŞ ÖZGÜRLÜK
İŞÇİLER BİRLEŞİN
KAHROLSUN EMPERYALİZM
KAHROLSUN FAŞİZİM 
SENDİKA HAKKI ENGELLENEMEZ
İŞÇİLER ELELE GENEL GREVE…’’
VE DAHA NİCE DAMARDAN VE DE 

DERİN ANLAMLI SLOGANLARDI.
Yüz binlerce duyarlı insanın aynı anda 

haykırdığı…
İstanbul’dan tüm dünyaya duyurduğu 

sloganlar…
Onlarca yıldır Türkiye’yi dışarıdan 

yönetme sevdasından vazgeçmeyen tüm 
emperyalistleri ürküten…

Onların içimizdeki paralı tetikçilerini 
harekete geçiren çok anlamlı sloganlardı.

Ve olanlar oldu: Tetiği çektiler… 
Taksim Kazancı Yokuşu’nda meydan gelen 
bir toplumsal dalgalanmayla 34 İnsanımız 
ezilerek hayatını kaybetti.

Yani o hain tetikçiler tarafından katle-
dildiler. Bu hain olaya faili meçhul tabelası 
asılsa da aslında katiller de belliydi. O katil-
lerin arkasını sıvazlayanlar da belliydi.

ABD, İNGİLİZ, İSRAİL VE SUUDİLER-
DEN OLUŞAN ‘PİS DÖRTLÜ’DEN BAŞKASI 
OLAMAZDI.

Evet, tam da bu PİS DÖRTLÜ’NÜN 
İŞİYDİ!

Hem de Çanakkale Zaferi’mizle Kurtu-
luş Savaşı’mızı içlerine sindirmeyen…

Cumhuriyetle gelen çağdaş yenlikleri 
Müslümanlarla bağdaştırmayan…

Bölgesel uyanışın bir gün kendi 
çıkarlarını tersyüz edeceğinden korkan; 
Önceleri ABD, İNGİLİZ VE SUUDİ ÜÇLÜ-
SÜYDÜ. Sonra kurulan İSRAİL devleti de 
bunlara katıldı!

Yeri gelmişken: Son Suriye bunalımını 
da bunlar planladı. Bizimkiler de ne yazık 
ki bu planın bir parçası olarak en tarihi 
yanlışı yaptılar! Suriye parçalanıp bölü-
nerek zayıflayınca; Önce İSRAİL sevindi. 
Milyonlarca Suriyeli de Türkiye’ye dalıp ül-
kenin sosyal siyasetiyle ekonomisini karar-
tınca…  Bu kez de PİS DÖRTLÜ’NÜN diğer 
ortakları sevindi. Artık Türkiye zayıf…

Türk halkı yoksuldur. Her alanda geri 
giden… Gelecek nesle bol bol borç bırakan…

Hizmet albümüne de 20 yılda toplanan 
Trilyonlarca Dolar karşılığında, sadece 3 
veya 5 köprüyle birkaç yolun resmi kondu.

Ye milletim ye… Hem de üç öğün ye… 
Beton beton inşaat işleri… 
Üfürükten dizileri TV TV izlerken ye…
İçi boş programlarla tepeye yaranmak 

isteyenleri izlerken ye…  
Boş ver nice gıda, enerji ve teknoloji 

üretimini… 
Dışarıya muhtaç olup dışarıdan aldıkça 

ye… 
Ne gerçek bir eğitimden yoksun 

kalıp, geleceği kararan çocuklarla gençleri 
düşün…

Ne de tarladan fabrikaya üretimden 
düşen ekonomiyi düşün…

Beton beton işlere bak, eğer varsa kaba-
ran iştahınla ye…

 BAKIN KENDİSİ NE DİYOR: ‘’KARAM-
SARLIK MÜSLÜMANLIKTA HARAMDIR!’’

‘’Hele hele olup biten konuları da asla 
büyütmeyin!..’’ Diyor.

Adeta alay eder gibi…
Sahi, vatandaş pahalılık yüzünden 

ailece yoksulluk çekerken, nasıl karamsar 
olmasın ki…

Vatandaşın hayatı kararırken nasıl 
susup otursun ki…

85 Milyon yurttaş susmalı… Yeter ki 
bizi yönetenler üzülmesin öyle mi?

Karamsar olmamalı… Yeter ki bizi 
yönetenler duymasın öyle mi?

Sahi, bu ülkeyi bu duruma vatandaşlar 
mı getirdi?

Sayın Bahçeli, eğer geride kalan 45 yılı 
milliyetçi milliyetçi irdeleyip inceleseydi;

Bu ülkenin ve bu milletin neden bu 
hallere düştüğünü…

Neden İngiliz tefecilere muhtaç olup el 
açtığını…

KENAN’DAN 
45 YIL SONRA…

İstanbul İl Sağlık Müdürlüğü’nün 
Şişli Etfal Hastanesi ana binasının 
alt katının ofislere dönüştürülerek 
kiraya verilmesi için 27 Nisan’da ihale 
gerçekleştireceğini duyurması üzerine 
harekete geçen Şişli Etfal Dayanışması, 
konu ile ilgili bir basın açıklaması ger-
çekleştirdi. Depreme dayanıksız olduğu 
gerekçesiyle aylar öncesinden boşaltıl-
maya çalışılan 122 yıllık hastanenin 
tasfiyesini engellemek, sağlığa erişim 
ve yaşam haklarını savunmak üzere 
oluşturulan Şişli Etfal Dayanışması 
adına yapılan basın açıklamasında has-
tane arazisinin ranta kurban 
edileceği vurgusu 
yapıldı. 

Açıkla-
mada ayrıca 
şu ifadelere 
yer verildi; 
“Artık çok 
net ortaya 
çıktı! Yetkililer 
Şişli Etfal’le ilgili 
bugüne kadar halka 
yalan söylemişler. Kentin tam 
göbeğindeki hastanemizin arazisine 
göz dikenler, rant hırslarıyla gözleri 
körleşenler, hastanenin yerinde rant 
projeleri planlayanlar, hastanemizi 
boşaltmak için bahane uydurmuşlar.”

Hastane taşındığında Şişli’deki 
sağlık sisteminin çökeceği yönündeki 
uyarılarına rağmen hastaneyi boşal-
tıldığını, rant hedefli operasyonlarını 
halkın gözünde meşru hale getirmek 

için ‘binalar çürük’ yalanının söylen-
diği ifade edilen açıklamada, “Yaşlı, 
engelli, gebe, çocuklu hasta ve hasta 
yakınlarının 2-3 aktarmalı toplu taşıma 
araçlarıyla ve bin bir zahmetle uzaktaki 
hastanelere gidebileceklerini bilmeleri-
ne rağmen, yüzleri kızarmadan yalan 
söylemişler.” denildi.
“VATANDAŞLARI ŞEHİR HASTANELERİNE 
MECBUR BIRAKIYORLAR”

Şişli Etfal Hastanesi’nin deprem 
açısından yüksek risk taşıması nede-
niyle boşaltılması üzerine hastaneden 
hizmet alan vatandaşların çürük deni-

len binanın yerine daha 
modern ve güvenli 

bir hastane 
yapılacağı 
sözünün 
verilmesini 
istediği 

belirtilen 
açıklamada, 

“Bu temel talep 
doğrultusunda çok 

sayıda eylem ve etkinlik 
düzenledik. Ancak, ne Saray’dan, ne 
bakandan, ne İl Sağlık Müdüründen, 
ne de Başhekimden hastanenin taşın-
dıktan sonra ne olacağına dair somut 
bir açıklama duyamadık. Üç maymunu 
oynadılar bugüne kadar. Bu sessizlik 
kaygı vericiydi. Siyasi iktidarın kent 
merkezlerindeki hastaneleri kapatarak 
insanları şehir hastanelerine mecbur 
bırakan, sağlığı ticarileştirmeyi esas 
alan sağlık politikasını; kentlere, doğa-

ya ve yaşama yönelik devam etmekte 
olan ağır suç sicilini dikkate aldığı-
mızda, Şişli Etfal arazisinin de ranta 
kurban edilmeye çalışılacağı kaygısıyla 
mücadelemize çok yönlü devam ettik.” 
denildi. 
‘ŞİŞLİ ETFAL’İN BİR BÖLÜMÜ 27 NİSAN’DA 
İHALEYE ÇIKIYOR’

Hiçbir güçlendirme çalışması 
yapılmadan hastanenin bir bölümü-
nün apar topar ihaleye çıkarıldığı ifade 
edilen açıklamada, “Çürük dedikleri 
hastane ana binasının altı katını 
ofise dönüştürüp kullanmaya karar 
vermişler. Bunun için ihale açmışlar. 
İhale Komisyonu, 27 Nisan Çarşamba 
günü saat 10.30’da İstanbul İl Sağlık 
Müdürlüğü’nde toplanıp ihale teklif-
lerini açacakmış. Bu ihale, binaların 
depreme dayanıksız olduğu gerekçe-
sinin kocaman bir yalan olduğunun 
itirafıdır. Binalar çürük olsaydı, sadece 
ofise dönüştürme tadilatı yaptırarak o 
binalarda otururlar mıydı? Asıl amacın 
hastaneyi boşaltıp 36.525 metrekarelik 
son derece değerli arazisi üzerinde farklı 
rant projeleri hayata geçirmek olduğu 
ortaya çıkmıştır.” ifadelerine yer verildi. 

Şişli Etfal Dayanışması olarak, Şişli 
Etfal Hastanesi yeniden yerinde faali-
yete geçinceye kadar anayasal, insani, 
ahlaki hak mücadelemize devam edi-
leceği belirtilen açıklamada,  “Attıkları 
her adımda karşılarında bizi bulacaklar. 
Çünkü biz, insanca ve sağlıklı bir yaşam 
istiyoruz.” denildi.  
n FİDAN UĞUR / KENT YAŞAM

Şişli Etfal’de deprem bahane

rantlar şahane
İstanbul İl Sağlık Müdürülüğü’nün, deprem bahanesiyle boşaltılan Şişli Efal Hastanesi ana binasının alt katının ofise dö-
nüştürülerek ihale yoluyla kiraya verileceğini duyurması tepkileri de beraberinde getirdi. Konu ile ilgili basın açıklaması 
gerçekleştiren Şişli Etfal Dayanışması, “Hastanemizin ve hastane arazisinin ranta açılmasına izin vermeyeceğiz.” dedi.

İstanbul’da
yabancıya konut

satışı rekor kırıyor
Türk vatandaşları yükselen konut fiyatları 

ve fahiş kira artışları ile karşı karşıya kalırken; 
gayrimenkul yatırımının döviz karşılığının ca-
zip hale gelmesiyle, yabancıların konut alımları 
rekor üstüne rekor kırıyor.

TÜİK verilerine göre Mart ayında yurt içi 
konut satışları beklentinin üzerine çıktı. Konut 
satışlarında yüzde 17,9’luk payla ilk sırada yer 
alan İstanbul’da 23 bin 974 konut satışı yapıldı. 
Satış sayılarına göre İstanbul'u 12 bin 609 konut 
satışı ile Ankara, 8 bin 51 konut satışı ile İzmir 
izledi. 

Konut satış sayısının en az olduğu iller ise 
sırasıyla; 25 konut ile Ardahan, 82 konut ile 
Bayburt ve 103 konut ile Tunceli oldu. Yılın ilk 
çeyreğini kapsayan Ocak-Mart döneminde ko-
nut satışları bir önceki yılın aynı dönemine göre 
yüzde 21,7 artışla 320 bin 63 olarak gerçekleşti.
İPOTEKLİ KONUT SATIŞI REKOR KIRDI

İpotekli konut satışları Mart ayında bir önceki 
yılın aynı ayına göre yüzde 38,8 artış göstererek 
30 bin 271 oldu. Toplam konut satışları içinde 
ipotekli satışların payı yüzde 22,6 olarak gerçek-
leşti. İlk el konut satış sayısı, Mart ayında bir 
önceki yılın aynı ayına göre yüzde 14,9 artarak 38 
bin 337 oldu. Toplam konut satışları içinde ilk el 
konut satışının payı yüzde 28,6 oldu.
İKİNCİ EL KONUT SATIŞINDA BÜYÜK ARTIŞ

İkinci el konut satışları Mart ayında bir önce-
ki yılın aynı ayına göre yüzde 23,1 artış göstere-
rek 95 bin 833 oldu. Toplam konut satışları içinde 
ikinci el konut satışının payı yüzde 71,4 oldu.
YABANCILARA KONUT 
SATIŞI TEKRAR ARTIŞA GEÇTİ

2021’in son çeyreğinde rekor seviyeye çıkan 
yabancılara konut satışı, 2022’nin ilk iki ayında 
azalmıştı. Mart ayında ise bir önceki yılın aynı 
ayına göre yüzde 31 artarak 5 bin 567 oldu. Mart 
ayında toplam konut satışları içinde yabancılara 
yapılan konut satışının payı yüzde 4,1 oldu. Ya-
bancılara yapılan konut satışlarında ilk sırayı 2 
bin 245 konut satışı ile İstanbul aldı. İstanbul'u 
sırasıyla bin 434 konut satışı ile Antalya, 347 
konut satışı ile Ankara izledi. Mart ayında İran 
vatandaşları Türkiye'den 784 konut satın aldı. 
İran vatandaşlarını sırasıyla 741 konut ile Irak, 
547 konut ile Rusya Federasyonu vatandaşları 
izledi. n KENT YAŞAM



Sayfa_12.qxp_Yasam_Gazetesi  22.03.2021  20:22  Page 1

KENT GÜNÇEL21 Nisan 2022 Perşembe04

Son zamanlarda ülkemizde uyuşturucu 
kullanımındaki artış endişe verici boyutlara 
geldiğini ve bunun sonucunda İçişleri Bakan-
lığı’nın açıklamış olduğu 2021 rakamları ve 
2022 yılının ilk üç aylık döneminde ortaya 
konulan rakamları kolluk gücünün yakala-
ması olarak başarı diye gösterilmeye çalışıl-
masının güvenlik litarütüründe başarı olarak 
nitelendirilmediğini belirten Demokrat Parti 
Merkez Karar Kurulu Üyesi, Güvenlik Uzmanı 
ve Hukukçu Mustafa Böğürcü konu ile ilgili şu 
değerlendirmelerde bulundu; 
‘Türkiye, kokain ticaretinde merkez ülke 
olmaya başladı’

Bu durum bakanlık için başarı olarak 
gözükse de geçiş güzergahında ana güzergah 
noktasına gelen  Türkiye son 7 yılda özellik-
le Latin Amerika ülkelerinden gelen kaçak 
yasadışı madde olan kokain ticareti konusunda 
merkez ülke olmaya başladı. Bu durum aynı 
zamanda ülke içinde kullanıcı ve bu batağa 
gençlerimizin düşmesi noktasında da artışa 
sebep olmaktadır. 2015 yılından itibaren Tür-
kiye’nin muz ithalatı miktar olarak gerilerken, 
Ekvator’dan gelen muzun payı yüzde 66’dan, 
2019’da yüzde 95’e yükseldi. Ekvator’dan gelen 
muzlarda 2014 yılındaki 14 kiloluk partiden 
sonra 615 kiloya kadar ulaşan farklı kokain par-
tileri İstanbul ve Mersin’de yakalandı. Mersin’e 
gelemeden yakalanan yükler de oldu.
‘Mersin Limanı’nın  
kaçakçılıkta rolü belirginleşti’

83 milyonluk Türkiye pazarının, yirmi 
katı konteyner muzun 5 milyon nüfuslu Kuzey 
Irak’a gitmesi, Mersin limanının Ortadoğu 

için bir ana kapıya dönüştüğünü gösteriyor. 
Buenaventura’da yakalanan granül kauçuk 
içine yedirilmiş kokain, Ambarlı’da yakalanan 
gübre içine yedirilmiş kokain ve yine Ambar-
lı’ya gelmek üzereyken Kolombiya’da yakala-
nan kömür içine yedirilmiş kokain, işin sadece 
muzla sınırlı olmadığını, Türkiye’de farklı 
maddelere yedirilmiş kokaini çözebilecek 
tesisler olduğunu gösteriyor. Bu noktada, 
2017’den itibaren Mersin Limanı önemli 
bir hale dönüştü. Hem Avrupa’ya giriş, 
hem de Ortadoğu ve Rusya’ya yönelik 
kaçakçılıkta rolü belirginleşti. Aslına 
bakılırsa bütün dünyada üretilen 1800 
ton kokainin, 1400 tondan fazlası yaka-
lanıyor, ancak kalan 400 tonun 
20 milyar doları bulan cirosu 
herkese yetiyor.
‘2021’de 102.291 vatan-
daşımız uyuşturucu 
nedeniyle tutuklandı’

2016 yılını baz 
alan bakanlık 7.641 
tutuklama varken, 
2021 yılını 26.788 
tutuklamayla bitir-
miş olduğunu resmi 
İnternet sitesi üze-
rinden paylaştı.  İçişle-
ri Bakanı Süleyman 
Soylu'nun da bu bilgileri 
sosyal medya hesabı olan 
instagram üzerinden başarı 
olarak paylaşması trajikomik 
bir durum olarak göze çarptı. 

Daha vahim olan ise 2021 senesinde 200.000 
bine yakın vatandaşımız kolluk güçleri tara-
fından gözaltına alınmış ( gözaltına alınmada 
ki oranının çok özensiz ve iş yükünü arttırdığı 
gözlemleniyor) ve 102.291 vatandaşımızın 
uyuşturucu kullanmak, satmak, temin etmek 

ve kaçak yollarla ülkeye sokmaktan tu-
tuklanıp cezaevine konmuş olduğunu 

gözler önüne sermiş durumda.
‘CHP Genel Başkanı Kılıçdaroğlu’na 
hak vermemek mümkün değil’

Türkiye'deki cezaevlerinin 
toplam kapasitesinin 251 bin 88 

kişi olduğu, şu an da Temmuz 2021 
sonu itibariyle cezaevlerinde 287 

bin 716 kişi bulunduğunu 
düşünürsek ve Adalet Ba-
kanlığı verilerine göre, bu 
kişilerin 251 bin 180'inin 
hükümlü, 36 bin 536'sı-
nın tutuklu olduğunu 
gördüğümüzde ve 
bunun 102.291'inin 
uyuşturucu madde ile 
ilgili olduğu bilgisine 
ulaştığımızda tehli-
kenin boyutları göz 
önüne çıkmaktadır. 
Kısacası cezaevinde 
hükümlü ve yargı-
laması devam eden 
tutukluların olduğu 
tutuk evlerinin yüzde 
ellisi yasadışı madde 

ile ilgili suç işleyen 
vatandaşlarımızdan 

oluşmaktadır. Buda konunun vehametini ve 
toplumun içine düştüğü uyuşturucu batağının 
ne boyutlara geldiğinin açık göstergesi olarak 
önümüze çıkıyor. Bu verilerin sonuçlarına göre 
geçen günlerde uyuşturucu batağına saplanan 
ve  zehirlenen gençlerin durumu hakkında 
açıklamalarda bulunan, toplumsal yaraya 
parmak basan, çözüm önerileri sunan Cumhu-
riyet Halk Partisi Genel Başkanı Sayın Kemal 
Kılıçdaroğlu'na hak vermemek mümkün 
değil. 
‘Ülkemiz uyuşturucunun yol güzergahı intiba-
kından kurtulmalıdır’

Türkiye Cumhuriyeti devletinin milli 
güvenlik sorunu olarak bu çürümüşlüğü ve 
gençliğin düşürüldüğü uyuşturucu batak-
lığından çıkartılması için tedbirler alması 
ve bataklığın kurutulması için acil eylem 
planları oluşturmak suretiyle çözüm üretmesi 
gerekmektedir. Öncelikle bataklığın kurutul-
ması, bunun içinde uyuşturucu baronlarının 
yakalanması, yasadışı yollardan bu maddeleri 
getiren ve satan kişilerin mal varlıklarının 
MASAK üzerinden araştırılıp, tespit edildikten 
sonra devlet tarafından el konulması elzemdir. 
Ülkemizin uyuşturucu kaçakçılığının kolay 
yapılan yol güzergahı olduğu intibakının 
silinmesi için kolluk güçlerinin azami gayret 
göstermesi gerekmektedir. Bununla beraber 
ülke içinde zehir tacirlerine yönelik ciddi ve 
kararlı operasyonlara hız verilmel , uyuşturucu 
batağına düşmüş gençlerimizin yeni yapılacak  
rehabilitasyon merkezlerinde  tedavi  edilerek 
topluma kazandırılmaları, bu konuda ailelere 
yardımcı olunması  gerekmektedir.

MUSTAFA BÖĞÜRCÜ; 

TÜRKİYE’NİN
UYUŞTURUCU
İLE İMTİHANI
Demokrat Parti Merkez Karar Kurulu Üyesi, Güvenlik Uzmanı ve Hukukçu Mustafa Böğürcü, son zamanlarda ülkemizde uyuşturucu kullanımının en-
dişe verici boyutlarını, uyuşturucu operasyonları sonucunda yakalananların sayısının artarak devam etmesinin nedenleri gazetemize değerlendirdi

1975 yılında İstanbul’da doğdu… 
İstanbul Polis Koleji’ni bitirdikten 
sonra Polis Akademisinden1997 
yılında mezun oldu. İlk olarak Ko-
miser yardımcısı olarak İstanbul 
Emniyet Müdürlüğü bünyesinde 
göreve başladı. Atatürk Havali-
manı, Asayiş Şube, Bağcılar ve 
Güngören İlçe Emniyet Müdür-
lüklerinde yöneticilik yaptı. 
2005 yılında takdir belgeleriyle 
dolu polislik kariyerine kendi 
isteğiyle Bakanlık oluru ile istifa 
ederek son verdi. Resmi görevden 
ayrıldıktan sonra emniyetteki 
tecrübelerini özel sektörde ha-
yata geçirdi. Çok sayıda holdinge 
güvenlik konusunda danışmanlık 
yaptı. Daha sonra kendi kurduğu 
danışmanlık şirketinde iş hayatı-
na devam eden Böğürcü 7 Haziran 
2015 genel seçimlerinde MHP’den 
İstanbul 3. bölge milletvekili 
aday adayı oldu.2015 yılında 
FETÖ’nün emniyet yapılanmasını 
anlattığı Paralel Polisler kitabını 
yazdı ve yayınladı . Böğürcü 
bunun yanında 2014/2017 yılları 
arasında Makedonya, Üsküp’te 
bulunan MIT Üniversitesi’n-
de (Massachusetts Teknoloji 
Enstitüsü) Hukuk Fakültesinden 
mezun oldu. Sırbistan Novi pazar 
üniversitesinde yüksek lisans 
çalışmasını devam ettirmektedir.  
1 oğlu vardır ve İngilizce biliyor.

MUSTAFA
BÖĞÜRCÜ
KİMDİR?
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Süper Amatör Küme maçlarında gru-
bunu şampiyon olarak tamamlayıp Bal 
Ligi Play Of maçlarında başarılı sonuçlar 
alan Feriköy Spor Kulübü’nün hedefi 
önce Bal Ligi sonra 3. Lige yükselmek. Bu 
uğurda en büyük destekçileri kulübün 
fahri yöneticiliğine soyunan aynı zaman-
da Çepni Dernekler Federasyonu Başkanı 
olan Recep Genç İBB ve Feriköy Spor 
Kulübü arasında bir köprü oldu. Feriköy 
Spor Kulübü’nün kulübe ait tesisinin tüm 
tadilat ve tamiratının İstanbul Büyük-
şehir Belediyesi tarafından yapılmasına 
ön ayak olan Genç, İstanbul Büyükşehir 
Belediye Başkanı Ekrem İmamoğlu’nun 
spora ve sporcuya verdiği destekten dolayı 
minnettar olduğunu belirten Çepni Der-
nekler Federasyonu Genel Başkanı Recep 
Genç, ‘Mahallemizde köklü bir tarihe 
sahip olan Feriköy Spor’a herşey feda 
olsun’ dedi.
‘Hedefimiz Feriköy Spor Kulübü’nü  
3. Lige yükseltmektir’

Konu ile ilgili görüşlerini aldığımız 
Çepni Dernekler Federasyonu Başkanı 
Recep Genç, ‘CHP Şişli İlçe Başkanlığı’n-
da önceki dönemlerde ilçe başkanlığı 
görevim sırasında aynı zamanda spordan 
sorumlu ilçe başkan yardımcısıydım. O 
dönem Feriköy Spor Kulübümüzün ihti-
yaçlarını Şişli Belediyesi’nden gidermeye 
çalışmıştık.  Ekrem İmamoğlu başkanlı-
ğında İstanbul Büyükşehir Belediyesi’ne 
ilettiğimiz sorunlarımıza İBB yetkilileri 
duyarsız kalmayarak mahallemizin bir 
simgesi olan ve köklü bir geçmişi bulunan 
spor kulübümüze hak ettiği değeri 

verdiler. Kulübümüzün tüm ihtiyaçları, 
bakım ve onarımlarını gerçekleştirdiler. 
Yüzlerce gencimizin ve çocuklarımızın 
ülkesine başarılar katacak sporcular 
yetiştirilmesi hedefiyle çalışmalarını 
sürdüren kulübümüzün hedeflerini her 
gün büyüttüğünü görmekten mutluluk 
duyuyoruz. Temennimiz ülke sporuna 
önemli katkılar sunacağına inandığı-
mız kulübümüzü 3. Lige yükseldiğini 
görmektir. Bir kez daha emeği geçen 
başta İBB yetkilileri olmak üzere herkese 
teşekkür ederim’ dedi. 
‘İBB’nin desteği kulübümüze güç kattı’

Feriköy 
Spor Kulü-
bü’nde spora 
başlayan, 
uzun yıllar 
boksörlük 
yapan  ve bu-
gün kulübün 
başkanlığını 
yürüten Ok-
tay Ertuğrul, 
İstanbul 
Büyükşehir 
Belediyesi’nin kulübe yaptığı destekle-
rinden dolayı teşekkürlerini belirterek, 
‘Çok köklü başarılı bir kulübüz. İstanbul 
Büyükşehir Belediyesi’nin katkılarından 
dolayı teşekkür ediyoruz. İBB, kulübümü-
zü yenilemekle kalmıyor, belirli periyod-
larla bizleri ziyaret ederek ihtiyaçlarımızı 
ve bizlere nasıl katkı sunabileceklerini 
soruyorlar. Bu ilgi ve alaka bizleri mutlu 
ediyor. Pandemi nedeniyle uzun bir süre 

çalışmalarımızı yapamadık. Bu dönem 
bir hedef koyduk. Şampiyon olacağız 
dedik ve olduk. Mahallelimiz, taraftar-
larımız her anlamda bize sahip çıkıyor. 
Geçmişteki başarılarımızı yeniden yakala-
mak istiyoruz. Ekip olarak hepimiz buna 
hazırız. Günün 24 saati kulüpteyiz. Her 
dakikamız yöneticilerimiz ve sporcula-
rımızla geçiyor. İnşallah yürüdüğümüz 
yolda hedeflediğimiz başarılarımızı yaka-
larız. Profesyonel lige geçeceğiz. Kulübü-
müzün bakımını İstanbul Büyükşehir Be-
lediyesi önemli bir oranda gerçekleştirdi. 
Gösterilen ilgiye ve verilen tüm hizmetlere 
ve yardımları için çok teşekkür ediyoruz. 
650 üyesi bulunan külümüzde tüm üye-
lerimizin yanımızda olduğunu hissedi-
yoruz. Fahri yöneticimiz Çepni Dernekler 
Federasyonu Genel Başkanı Recep Genç 
arkadaşımıza da bu desteklerin verilmesi 
için gösterdiği çaba ve emeklerden dolayı 
teşekkür ediyoruz. 3. Lige çıktıktan sonra 
bu desteklerin artarak devam edeceğine 
inanıyoruz’ diye konuştu.
Arıcıoğlu’na teşekkür

1927 yılında tescillenen Feriköy Spor 
Kulübü Müdürlüğünü yapan Mahir 
Kılıç, kulübü 
layık olduğu pro-
fesyonelliğe 
geri getirmenin 
temel hedefleri 
olduğunu belir-
terek, ‘U18, U16 
Grup Şampiyonu 
olduk. İstanbul ve 
Türkiye şam-

piyonluğu için mücadelelerine devam 
ediyoruz. Şaban hocamızın eğitimleri, 
başkanımızın ve yönetimimizin ve 
sprocularımızın planlı çalışmalarına 
borçluyuz bu çalışmaları. Bu çalışmaları 
yaparken bizlerden desteklerini esirgeme-
yen Arıcıoğlu’na ve İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi’ne teşekkür ediyoruz’ dedi. 
‘Altyapıda Türkiye çapında bir markayız’

Feriköy Spor Kulübü futbol eğitmeni 
Şaban Acar ise yaptığı 
çalışmalarla ilgili şun-
ları söyledi; Başarının 
olabilmesi için belli bir 
plan ve programımız 
olması gerekiyordu. 
Akademik bir kadroyla 
aile ortamı gibi bir 
ortam oluşturduk. Çocuklarımızın 
gelişimiyle ilgili her konuda eğitimleri-
mize ağırlık verdik. Şişli ve İstanbul’da 
önemli başarılar elde ettik. Markalaş-
mış bir alt yapı organizasyonumuz var. 
Oyuncaları profesyonel kadrolarda yer 
alan, birçoğunun futbol akademilerinde 
hoca olarak görev alan insanlarımız var. 
Sadece sporcu değil aynı zamanda hoca 
da yetiştiriyoruz. Her yerden oyuncu 
gelmek istiyor kulübümüze. Bu da bizleri 
mutlu ediyor. Feriköy Spor Kulübü’nün 
artık aşağı düşme gibi bir şansı kalmadı. 
Üst lige çıkmak için elimizden gelen her 
şeyi yapacağız. Amacımız en geç üç dört 
yılda profesyonel lige yükselmek olacak. 
Alt yapıda Türkiye çapında bir markayız 
ve bunu devam ettirmek istiyoruz. 

n  FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM

Feriköy Spor Kulübü’nü yenileyen 
İBB’ye Recep Genç’ten teşekkür 

Şişli’de köklü bir geçmişe sahip olan, bugüne kadar binlerce sporcunun yetişmesini sağlayan, Bal Ligi Play Of maçlarında önemli başa-
rılar kazarak 3. Lige yükselmeyi hedefleyen Feriköy Spor Kulübü, İstanbul Büyükşehir Belediyesi tarafından tamamen yenilendi. Kulü-
bün ihtiyaçlarını İBB’ye aktararak yenilenmesine ön ayak olan Feriköy Spor Kulübü fahri üyesi ve Çepni Dernekler Federasyonu Genel 
Başkanı Recep Genç, İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem İmamoğlu başta olmak üzere emeği geçen herkese teşekkür etti
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Beşiktaş Belediyesi'nin gerçekleştirdiği I. Uluslara-
rası Beşiktaş Tiyatro Festivali kapsamında ilk gösteri-
mini 31 Mart günü yapan 'Zengin Mutfağı' yapımı, 
Beşiktaş Belediyesi'ne gelen yoğun istek üzerine dün 
akşam bir kez daha sahnelendi. Beşiktaş Mustafa Ke-
mal Merkezi’nde perde diyen oyun, coşkulu bir kalaba-
lık tarafından yoğun ilgiyle izlendi. Oyunun finalinde 
usta oyuncu Şener Şen’in performansı ise dakikalarca 
ayakta alkışlandı. 

Oyunu komşularıyla birlikte izleyen Başkan Akpo-
lat sahneye çıkarak yaptığı konuşmasında;

"Bugün bizim için çok özel bir gün. Türkiye'nin ye-
tiştirdiği en büyük sanatçılardan Şener Şen'le bu salon-
da aynı havayı teneffüs etmek bizim için çok büyük bir 
şans. Sanatın ve sanatçının baskılandığı bir dönemde-

yiz. İfade etmenin en önemli alanlarından biri olan ti-
yatroyu ve tiyatrocuları Beşiktaş'ta görünür kılmak için 
yoğun bir çaba içerisindeyiz. Bu nedenle I. Uluslararası 
Beşiktaş Tiyatro Festivali'ni düzenledik. Festivalimiz 
31 Mart günü sona ermişti ama büyük usta Şener Şen'e 
olan yoğun talep 'Zengin Mutfağı' adlı oyunun bir kez 
daha sahnelenmesine vesile oldu. Şener Şen'e ve tüm 
diğer oyuncu arkadaşlara Beşiktaşlılar adına yürekten 
teşekkür ediyorum." ifadelerini kullandı.

Vasıf Öngören'in kaleme aldığı, Şener Şen’in 
başrolünü oynadığı ve Doğu Yaşar Akal ile birlikte 
yönetmenliğini yaptığı 'Zengin Mutfağı' adlı oyun 
Cumhuriyet tarihinde görülmüş en büyük işçi hareketi 
olan 15-16 Haziran 1970 olaylarının zengin bir ailenin 
mutfağına yansımasını konu alıyor.

Mesleğinin mimar olmasının 
yanı sıra ilçede sporcu kimliğiyle de 
tanınan ve sevilen Çatalca Belediye 
Başkanı Mesut Üner’in, göreve gelir 
gelmez kuruluşunu gerçekleştirdiği 
Çatalca Belediyespor birçok branşta 
başarıdan başarıya koşmaya devam 
ediyor. 

Ligin ilk yarısını gol yemeden 
otuz yedi gol atıp lider tamamlayan 
Çatalca Belediyespor Kadın Futbol 
Takımı, ikinci yarının ilk maçında 
Karacaköy’de konuk ettiği Bakırköy 

Gençlik’i 3-0 mağlup etti ve liderli-
ğine gol yemeden devam etti. Maç 
sonunda futbolcular, Başkan Mesut 
Üner ve tribünlerdeki taraftarlar 
büyük bir sevinç yaşadı. 
“ÇATALCAMIZIN ADINI HER ALANDA 
DUYURMAYA DEVAM EDECEĞİZ”

Çatalca Belediyespor Kadın Fut-
bol Takımının galip geldiği maçtan 
sonra açıklamalarda bulunan Baş-
kan Mesut Üner;  “Göreve gelir gel-
mez kuruluşunu gerçekleştirdiğimiz 
ve an itibariyle 15 farklı branşta 24 

konusunun uzmanı antrenörümüz 
ve 3500 sporcumuzla ilçe sporumuza 
hizmet eden Çatalca Belediyespor 
takımımızın bugün kadın futbol 
branşımızdaki maçını izledik. Kara-
caköy’de konuk ettiğimiz Bakırköy 
Gençlik takımını 3-0 mağlup ettik. 
Tüm teknik kadro ve futbolcuları-
mızı yürekten kutlar, başarılarının 
devamını dileriz. Kararlıyız. Çatal-
ca'mızın adını her alanda tüm Türki-
ye ve Dünya başarılarıyla duyacak.’’ 
dedi. n Senay GÜNCAVAR

Usta Oyuncu Şener Şen Beşiktaş’ta 
İkinci Kez Seyirciyle Buluştu
Usta oyuncu Şener Şen’in başrolünü oynadığı  'Zengin Mutfağı' tiyatro oyunu Mus-
tafa Kemal Merkezi’nde yoğun istek üzerine bir kez daha tiyatro severlerle buluş-
tu. Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat da oyunu komşularıyla birlikte izledi.

Küçükçekmece 
Belediyesi Hizmette 
Sınır Tanımıyor

İstanbul’da Kültür ve Turizm 
Bakanlığı’na bağlı 55 İBB’ye 
bağlı 31 kütüphane bulunmasına 
rağmen kent genelinde öğrenci-
ler ders çalışacak alan bulmakta 
zorlanıyor. Küçükçekmece’de ise 
bu durum Küçükçekmece Beledi-
yesi’nin girişimleriyle tam tersi bir 
hal almış durumda.

Türkiye’nin en kalabalık öğ-
renci nüfusunu barındıran ayrıca; 
Üniversitelere, vakıflara İBB’ye ve 
bakanlığa ait onlarca kütüphane 
olmasına rağmen öğrencilerin yer 
bulmakta zorlanıyor. Kültür ve Tu-
rizm Bakanlığı’na bağlı 55 İBB’ye 
bağlı 31 kütüphane bulunduran 
İstanbul’da bütün bu kütüphane-
lerdeki sandalyeler her gün dolu. 
İlçe belediyelerine bağlı kütüp-
haneler var, Kültür Bakanlığı’na 
bağlı kütüphaneler var, bütün bu 
kütüphaneleri topladığınız zaman 
İstanbul’da sayısal olarak belki 
yeterli gibi görünecek bir sayıya 

ulaşılsa da bu sayı İstanbul için 
yeterli değil.

Kent genelinde durum bu 
şekilde iken Küçükçekmece’de ise 
Küçükçekmece Belediyesi’nin gi-
rişimleriyle bu durum tam tersine 
dönmüş durumda. Belediye bün-
yesinde 6 kütüphane bulunuyor.
BİLGİYE ERİŞİM 
KOLAYLAŞTIRILIYOR

İlçede, merkez kütüphane olan 
Halkalı Çamlık’ta bulunan Millet 
Kütüphanesi’nde 18 bin adetlik 
derleme kitap, Sefaköy Yusuf 
Ahıskalı Kütüphanesi’nde 7 bin 
kitap, Kemalpaşa Semt Konağı 
Kütüphanesi’nde 8 bin kitap, Kuş-
lu Çocuk Kütüphanesi’nde 10 bin 
kitap, Halide Edip Adıvar Kütüp-
hanesi’nde 12 bin kitap ve Gezici 
Kütüphanede bulunan sayısız eser 
ile vatandaşların bilgiye erişimi 
kolaylaştırırken öğrencilere ders 
çalışmaları için uygun bir ortam 

sunuyor. 
KAPASİYE ARTIRI-
MINA GİDİLECEK

Özellikle Halkalı’da bulunan 
Millet Kütüphanesi’ne olan yoğun 
ilgi sebebiyle bu yıl içerisinde 
kapasite artırımına yönelik çalış-
malar da yapacak olan belediye, 
ders çalışan öğrencilere çorba 
ikramında da bulunuyor. Çay ya da 
kahvesini içmek isteyen öğrenciler 
için sıcak su bulunan kütüphane 
yaz aylarında terasıyla da temiz 
havada orman manzarasına karşı 
ders çalışma imkanı sunacak. 

Hane başına düşen nüfus 
ortalamasının yüksek olduğu 
ilçelerden bir olan Küçükçekmece, 
evinde ders çalışmak için uygun 
ortam bulamayan her öğrenciye 
uygun koşullarda ders çalışabile-
cekleri bir ortam sağlamak için 
çalışmalarına devam ediyor. n 
SERKAN HORUZ / KENT YAŞAM

Çatalca Kadın Futbol Takımı başarıya doymuyor
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Kartal’da kadın çalışmaları-
nı ve dayanışmasını artırmak, 
kadınların sosyal ve ekonomik 
konumlarını güçlendirmek, karar 
mekanizmalarında, liderlik ko-
numlarında varlıklarını destek-
lemek amacıyla önemli proje ve 
çalışmaları hayata geçiren Kartal 
Belediyesi, söz konusu çalışmalar 

kapsamında girişimci kadınlara destek olabil-
mek için, ‘Ürün Geliştirme’ eğitimleri düzenliyor.

Kartallı kadınlara yönelik; daha kapsamlı sos-
yal ve ekonomik kent politikaları geliştirebilmek 
için, Kartal Belediye Başkanı Gökhan Yüksel’in ta-
limatları doğrultusunda, Kadın ve Aile Hizmetleri 
Müdürlüğü’nü kuran Kartal Belediyesi, kadınlara 
yönelik çalışmalarına devam ediyor.

Kadınların bütçesine katkı sağlamak amacı ile 
kadınların el emeği ürünlerinin satışını yapabile-
cekleri ve ilçenin farklı bölgelerine konumlandırı-
lan ‘Satış Kulübeleri’ projesini yakın zamanda ha-
yata geçirerek üretici kadınlara önemli bir fırsat 

sunan Kartal Belediyesi, çalışmalar kapsamında 
son olarak, Kartal’da yaşayan girişimci kadınlara 
yönelik bir eğitim programı gerçekleştirildi. 

‘Ürün Geliştirme’ adını taşıyan programda el 
emeği üretimi yapan veya yapmak isteyen Kartallı 
kadınlar, ürünlerinin tasarım ve kalitesini kolay-
laştırmanın yolları ile girişimcilikte fark yarat-
mak gibi konular hakkında uzmanlardan eğitim 
alıyor. 
“Güçlü Kadınlar, Güçlü Kartal”

Kartal Belediye Başkanı Gökhan Yüksel, kadın-
ların ekonomik ve sosyal hayatta güçlü olmadığı 
bir kentin gelişemeyeceğini ifade ederek; “Kadın 
ve Aile Hizmetleri Müdürlüğü’müz kurulduğu 
günden bu yana, Kartallı kadınlara yönelik çalış-
malarına devam ediyor. Çünkü biz iyi biliyoruz ki, 
kadınları güçlü olamayan bir kentin büyümesi ve 
gelişmesi söz konusu dahi olamaz. Bu yüzden yola 
çıkarken, ‘Güçlü Kadınlar, Güçlü Kartal’ solgu-
nuyla yola çıktık. Bu yolda da yürümeye devam 
ediyoruz” şeklinde konuştu.

Kartal Belediyesi,
Girişimci  Kadınları 

Desteklemeye  Devam Ediyor
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Gelecek Partisi’nin kuruluşun-
dan bir kaç ay sonra tüm dünya 
olağanüstü bir şekilde   pandemi ile 
mücadeleye başlamıştı.  Geride bı-
rakılan iki yıl boyunca sosyal yaşam 
kısıtlandığı için Gelecek Partililer 
hiç iftar programı yapamamışlardı. 
İlk kez Çırpıcı 1453 tesislerinde ki 
iftarda bir araa geldiler. 

Gelecek Partisi İstanbul İl 
Başkanlığı ‘Büyük İstanbul İftarı’ 
adıyla bir iftar programı düzenledi. 
İBB Çırpıcı 1453 Sosyal Tesisleri’n-
deki yemeğe Genel Başkan Ahmet 
Davutoğlu, Genel Başkan Yardımcı-
ları, Genel Merkez Yönetim Kurulu 
Üyeleri, Kurucular Kurulu Üyeleri, 
Sivil Toplum Kuruluşlarını temsil 
eden konfederasyon, federasyon 
ve dernek başkanları ve iş insanları 
katıldı. 

İftar programı esnasında İl 
Başkanı İsa Mesih Şahin  ve Genel 
Başkan Ahmet Davutoğlu birer 
konuşma yaptılar. Her iki konuşma-
cı da  partililerle ilk kez bir ramazan 
atmosferinde buluşmuş olmanın 
memnuniyetini ifade ettiler. 

İsa Mesih Şahin: “Gelecek Parti-
si’nin İstanbul’daki ilk iftar progra-
mını yapıyoruz. Pandemi şartların-
da kurulan bir parti olduğumuz için 
bu ortamları oluşturamadık. Ama 
pandemi gibi zorluklara rağmen, 
siyasi iklimin bütün zorluğuna 
rağmen Gelecek Partisi, artık 
İstanbul’un 39 ilçesinde dinamik 
bir yapıya kavuşan büyük bir siyasi 
hareket haline dönüştü. Ben bu an-
lamda huzurlarınızda İstanbul’un 
39 ilçesinde Gelecek Partisi’ni bu 
kadar kısa bir sürede, bu kadar 
zorluklar içerisinde bağrına basan 
İstanbullu dostlarımıza, sizlere 
yürekten teşekkür ediyorum. Sağ 
olun, var olun” dedi.
DAVUTOĞLU: “BU TOPRAKLARA 
SEVGİ TOHUMU EKELİM”

Türkiye’de kardeşlik ortamla-
rına, birlik, beraberlik ortamlarına 
hasret kaldığını söyleyen Şahin 
şöyle devam etti :  “Ötekileştirilme-
yen, ayrıştırılmayan kucaklaşan 
ortamlara hasret kaldık. İşte tam da 
bu amaçla kurulan Gelecek Partisi, 

toplumun bütün farklılıklarını bir 
araya getiren, toplumun bütün 
zenginliklerini bir araya getiren 
Gelecek Partisi; işte bu hasret kaldı-
ğımız, iste bu özlediğimiz tabloya 
Türkiye’yi taşımak için kurulan bir 
partidir.”

Genel Başkan Ahmet Davutoğlu 
ise Türkiye’ye temiz siyaseti kendi-
lerinin getireceğini iddia etti. Davu-
toğlu şu ifadelere yer verdi:  “Bütün 
vergi istisnalarının, bütün ihale 
yolsuzluklarının, imar rantiyeleri-
nin ve hazineden kaynak aktararak 
büyük servet edinme yöntemlerinin 
hepsini sonlandıracak ve her bir 
kuruşun hesabını verecek denetle-
nebilir bir sistemi getireceğiz.

Ülkemizde ötekileştirmenin, 
kutuplaştırmanın ağırlıklı olduğu 
bir siyasi iklim içerisindeyiz. 
Kendisi gibi düşünmeyen herkesi 
dışlayan ötekileştiren siyasi bir 
iklimde Gelecek Partisi olarak bütün 
bu iklimi değiştirmek üzere diyoruz 
ki; ‘Gelin hep beraber bu topraklara 
sevgi tohumu ekelim.” n TAYFUN 
ERCAN – KENT YAŞAM

AKON’DAN KÖY OKULUNA SÜRPRİZ
Anadolu Eğitim ve Kültür Konfederasyo-

nu ( AKON) Karaman’ın Ermenek ilçesindeki 
Katranlı  Köyü ilkokulundaki çocuklara hediye 
dağıttı.  Yaklaşan 23 Nisan Ulusal Egemen-
lik  ve Çocuk Bayramı ile  Ramazan Bayramı 
vesilesiyle çocukları mutlu etmek için ger-
çekleştirilen sürpriz programda Ermenek ilçe 
protokolü de hazır bulundu. AKON yönetimini 
yalnız bırakmayan Ermenek Kaymakamı Hacı 
Osman Hökelekli, İlçe Milli Eğitim Müdürü 
Hasan Açıkgöz,  İlçe Emniyet Müdürü Erdem 
Aynur, İlçe Jandarma Müdürü Mehmet Altun, 
Milli Eğitim Şube Müdürü Mehmet Kayır, Okul 
Müdürü Simge Arık Katranlı Köyü Muhtarı 
Şenol Baştuğ’tan oluşan protokolde  çocukların 
mutluluklarına ortak oldular.  

AKON Genel Başkanı Yasin Uluhan “ Katranlı 
Köy okulundaki çocuklarımızın ayakkabı ihtiyaç-
larını gidererek mutlu olmalarına katkı sunabil-
miş olmak bizi de oldukça mutlu etti. Bir çocuk 
gülerse, tüm insanlık güler... Ağlarsa bir çocuk 
eğer, tüm dünya gözyaşı döker. Eğitime ve kültüre 
hizmeti misyon edinmiş bir sivil toplum örgütü 
olarak sorumluluklarımızdan biri de  gelecek ne-
sillere dokunmak. Sağlıklı bir gelecek için bugün 
çocuklarımızın yüreklerine dokunmalıyız. 

AKON Anadolu’nun pek çok köyündeki güzel 
çocuklarımızı sevindirecek çalışmalara devam 
edecek. Gerek üyelerimizin, gerekse bağışçı dost-
larımızın desteği ile her fırsatta köy çocuklarımızı 
gülümseteceğiz” diye konuştu. n SERKAN HORUZ- 
KENT YAŞAM

Küçükçekmece 

Kızılay bin 200kişiyi iftarda buluşturdu
Küçükçekmeceli Kızılay’ın 

düzenlediği iftarda bir araya geldi. 
Yaklaşık bin 200 kişinin katıldığı 
iftarda konuşan Kızılay Küçükçek-
mece Şube Başkanı Hüseyin İpek, 45 
gün önce göreve geldiklerini ve bu 
süreçte bin 300 gönüllü ile mahalle 
ve sokaklarda örgütlendikle-
rini ifade etti. 

Kızılay Küçükçek-
mece Şubesi tarafından 
düzenlenen iftar prog-
ramında ilçe protokolü, 
iş adamları ve sivil toplum 
kuruluşlarının temsilcileri 
bir araya geldi. Küçükçekmece 
Nikah Salonu’nda, Küçükçekmece 
Belediyesi’nin ev sahipliği yaparak 
Kızılay’a katkı sunduğu etkinliğe 
Yaklaşık bin 200 kişi katıldı. 

İftara AK Parti İstanbul Millet-
vekilleri Şamil Ayrım ve Serap Yaşar, 
Küçükçekmece Kaymakamı Turhan 
Bedirhanoğlu, Küçükçekmece Bele-
diye Başkanı Kemal Çebi, AK Parti 
Küçükçekmece İlçe Başkanı Recep 
Şencan, BBP Küçükçekmece İlçe Baş-
kanı Cem Özel, eski Küçükçekmece 
Belediye Başkanı Aziz Yeniay ve çok 
sayıda vatandaş katıldı. 
“FAKİRİN ZENGİNİN ÜZERİNDE HAKKI 
VARDIR”

Kızılay Küçükçekmece Şube 
Başkanı Hüseyin İpek, iftar davetine 
katılanlara yönelik yaptığı teşekkür 
konuşmasında “Kızılay, 1868 yılında 
kurulmuş dünyanın en büyük iyilik 
çınarıdır. Küçükçekmece’de bu iyilik 
çınarını büyütmek için arkadaşla-
rımız ile kollarımızı sıvadık. Yeni 
dönem yönetim kurulu olarak gö-
reve geldiğimiz günden bugüne 45 
gün geçti. Küçükçekmece’nin tüm 
mahalle ve sokaklarında hizmet ve-
ren bin 300 gönüllü arkadaşımız var. 

Küçük-
çek-
me-

ce’deki 
hayırsever-

lere şunu hatır-
latıyorum, ‘Fakirin zenginin 
üzerinde hakkı vardır’ ama biz bu 
hakkı sizden tahsil etmiyoruz sadece 
hatırlatıyoruz.” dedi
“KIZILAY DENİLDİĞİ ZAMAN AKLIMI-
ZA YARDIM VE İYİLİK GELİR”

İftar programının ev sahibi olan 
Küçükçekmece Belediye Başkanı 
Kemal Çebi yaptığı konuşmada Kı-
zılay’ın önemine vurgu yaptı. Çebi, 
“Bizlerin bu mübarek ayda ve çok 
güzel bir sofrada bir araya gelmesine 
vesile olan Kızılay şube başkanımıza 
ve tüm yönetimine teşekkür edi-
yorum. Ayrıca şu gerçeğinde altını 
çizmek istiyorum; Kızılay denildiği 
zaman aklımıza yardım, gelir, aş 
gelir, çadır gelir… Kısacası ‘insanlık’ 
gelir.  Kızılay doğal felaketlerde sığı-
nacağımız bir limandır. Dolayısıyla 
bütün bu yardımları toplumumuz-
dan esirgemeyen Kızılay’ın iftar 
yemeğine geldiğiniz için teşekkür 
ederim.” dedi.  
“AÇ OLANIN, DARDA OLANIN İMDADI-
NA HEP KIZILAY KOŞUYOR”

Küçükçekmece Kaymakamı Tu-
ran Bedirhanoğlu, yaptığı konuşma-
da pandemiye de atıfta bulunarak 

“Yüz yılda 
bir yaşanan 
salgın olayı 
bizlerin birçok 

şeyi hatırlama-
mıza vesile oldu. 

Bu güzel iftar sofrala-
rında bir araya gelmenin ne kadar 
önemli olduğunu görüyoruz. Birbi-
rimizle tokalaşmanın, sarılmanın 
ne kadar önemli olduğunu anladık. 
Umuyorum ki bu belada artık bitme 
noktasına geldi ve eski günlerimize 
geri döneceğiz. Başı rahmet, ortası 
mağfiret ve sonu da günahlardan 
arınma ayı olan Ramazan ayımız 
mübarek olsun. Tabii bu sıkıntılı 
dönemimizde Kızılay’ımızın vefa 
sosyal destek grupları insanlarımıza 
güzel hizmetler verdi. Aç olan ve 
sıkıntı da olan kim varsa Kızılay 
yetişip destek oluyor.” dedi. 
MİLLETVEKİLLERİ İPEK’E TEŞEKKÜR 
ETTİ

Milletvekilleri Şamil Ayrım ve 
Serap Yaşar konuşmalarında Kü-
çükçekmece’nin Anadolu ve Trakya 
mozaiği olarak toplumsal kültürü-
müzü yansıtan bir ilçe olduğuna 
vurgu yapan bir konuşma yaptılar. 
Kızılay’ın öneminden de bahseden 
vekiller Şube Başkanı Hüseyin İpek’e 
çalışmalarından dolayı teşekkür 
ettiler. n CELAL KARAALİ / KENT 
YAŞAM

Gelecek’in ilk iftarı 1453’te yapıldı

İstanbul Tüm Engelliler Derneği’nden Şişli
Belediye Başkanı Muammer Keskin’e teşekkür

2006 yılından beri aktif olarak İstanbul’da çalış-
ma yürüten İstanbul Tüm Engelliler Derneği Başkanı 
Sultan Yalçın, engelli yurttaşlar ve yoksul ailelere 
yönelik çalışmalarını aralıksız sürdürdüklerini ifade 
ederek,  kendilerini yalnız bırakmayan Şişli Belediye 
Başkanı Muammer Keskin’e teşekkür etti

Merkezi Şişli’de bulunan ve 2006 yılından beri 
aktif olarak çalışmalarını sürdüren İstanbul Tüm 
Engelliler Derneği, Ramazan ayı dolayısıyla sosyal 
yardımlarını ihtiyaç sahibi vatandaşlara ulaştırdı. 
Hayırseverler başta olmak üzere yardımların yapıl-
masında derneği yalnız bırakmayan Şişli Belediye 
Başkanı Muammer Keskin’e teşekkür eden Dernek 
Başkanı Sultan Yalçın, ‘Ramazan ayı dolayısıyla baş-
ta gıda olmak üzere birçok konuda engelli ve ihtiyaç 

sahibi vatandaşlara ulaşarak yaralarını sarmaya çalı-
şıyoruz. Bugüne kadar İstanbul Tüm Engelliler Der-
neği olarak çok sayıda sosyal sorumluluk projesinde 
yer almaktan mutluluk ve onur duyuyoruz. Başta 
engelli arkadaşlarımız olmak üzere ihtiyaç sahibi 
ailelerimizi bir araya getirerek yaralarını bir nebze 
de olsa sarmaya çalışmaktan mutluluk duyuyoruz. 
Unutmayalım ki hepimiz birer engelli adayıyız. 
Engelimiz yeter ki yüreğimizde olmasın. Bugüne 
kadar olduğu gibi bundan sonra da her türlü sosyal 
sorumluluk projesinde yer almaktan geri durmaya-
cağız. Tüm hayırsever yol arkadaşlarımıza ve Şişli 
Belediye Başkanı Muammer Keskin’ne derneğimize 
yaptığı tüm katkılarından dolayı teşekkür ederiz’ 
diye konuştu. n FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM



Sayfa_05.qxp_Yasam_Gazetesi  22.03.2021  20:28  Page 1

KENT GÜNCEL 21 Nisan 2022 Perşembe 09

Sataloğlu; Döviz 
yükselince maliyetler arttı

İstanbul Büyükşehir Belediyesi 
2021 Yılı Denetim Komisyonu Rapo-
ru’nu okuyan AK Partili Muhammet 
Kaynar, belediyenin toplam borcunda 
2020 yılına göre 2021'de yüzde 40,6 ar-
tış meydana geldiğini belirtirken, CHP 
İBB ve Beykoz Meclis Üyesi İBB Denetim 
Komisyonu Üyesi Cemal Sataloğlu ise 
borçlarda artış olmasının nedeninin 
ekonomik kriz ile birlikte ortaya çıkan 
faiş zamlar ve dövizin yükselmesi oldu-
ğunu dile getirdi. 
İŞTİRAKLERİN DENETİMİN DIŞINDA 
OLMASI YASA İLE BELİRLENDİ

İBB Meclisi mayıs ayı ilk toplan-
tısı Yenikapı Dr. Mimar Kadir Topbaş 
Gösteri ve Sanat Merkezi’nde Meclis 
1. Başkanvekili Zeynel Abidin Okul 
başkanlığında gerçekleştirildi.Meclis 
toplantısında 2021 Yılı Denetim Ko-
misyonu Raporu ve muhalefet şerhi ele 
alındı.Denetim Komisyonu Raporu’nu 
AK Partili Muhammet Kaynar okudu. 
Denetim Komisyonu’na muhalefet şer-
hi’nin neden konulduğunu ise CHP’li 
Cemal Sataloğlu okudu. Kaynar, rapo-
run belediyeye ait şirketlerin denetimi-
ni kapsamadığını, belediye yönetimi 
tarafından verilen cevaplar ve sunulan 
belgeler kapsamında hazırlandığını 
söylerken, Sataloğlu ise şirketlerin 
denetim kapsamının dışında olmasının 
yasa ile belirlendiğini dile getirdi. 
‘MERKEZİ İDARENİN AKTARDIĞI GELİR 
HALKIN ÖDEDİĞİ VERGİLERDİR’

İBB'nin mali durumunu aktaran 
Kaynar, İSKİ, İETT ve bağlı şirketler 
hariç 2021 yılında 19 milyar 768 milyon 
TL gelir elde edildiğini, buna karşın 21 
milyar 620 milyon TL gider olduğunu 
ifade etti.Merkezi idare kurumlarından 

gelen paylar toplamının bütçede 15 
milyar 710 milyon TL olarak tahmin 
edilmesine rağmen 17 milyar 952 mil-
yon TL olarak gerçekleştiğini bildiren 
Kaynar, İBB'nin 2021 yılı bütçe geli-
rinin yüzde 90'ının merkezi idareden 
geldiğini belirtirken, Sataloğlu ise mer-
kezi idareden bütçeye aktarılan gelirin 
halkın İBB’ye ödediği vergiler oranında 
olduğunu bu paranın halkın paraları 
olduğunu hiç kimsenin cebinden çık-
madığını söyledi. 
‘ARAÇ FİYATLARINA GELEN 
ARTIŞLAR MALİYETLERE YANSIDI’

"İBB'nin 2021 Yılı Gider Bütçesinde; 
Taşıt kiralama gideri 222 milyon 480 bin 
TL. 2020 yılında aynı gider kaleminin 
152 milyon 44 bin TL olduğu dikkate 
alındığında yüzde 46,32 artış yaşan-
dığını belirtirken Sataloğlu ise, ‘Araç 
Kiralama Hizmet Alımı İşi, ülke gene-
linde yaşanan pandemiden dolayı araç 
üretiminde yaşanan aksaklık ve döviz 
kurunda yaşanan değişimler sebebiyle 
fiyatlarda fahiş artışlar olmuştur. Bu 
sebeple araç fiyatlarına gelen artışlar 
kiralama ücretlerine de yansımıştır. Bu 
merkezi hükümetin uyguladığı ekono-
mik politikalar neticesinde ortaya çıkan 
bir durumdur’ diye konuştu.

‘HALKSÜT HALKIN İHTİYACINI 
KARŞILAYAN BİR HİZMETTİR’

İstanbul Halk Süt Projesi kapsamında 
süt alım işinin Sayıştay raporuna karşın 
ihalesiz yapılmaya devam ettiğini bildi-
ren Kaynar, kiralık araçlarla birlikte 1 litre 
sütün İBB'ye maliyetinin 6,89 TL olduğu-
nu belirtti. Kaynar, "Süt fakir vatandaşla-
rımızın kartlarına yüklenseydi 2 katı süt 
dağıtılırdı. Aynı zamanda sosyal yardı-
mın ruhuna aykırı şekilde vatandaşları-
mız da rencide edilmeyecekti. Giydirilmiş 
araçlar bu vatandaşların kapısının önüne 
gittiğinde komşuları ve çevredekiler tara-
fından yardım aldığı ortaya çıkmış olu-
yor." diye konuşurken, Sataloğlu, çocukla-
rına süt alamayan insanlarımıza yapılan 
yardımları eleştireceğine halkımız neden 
bu duruma düştü diye biraz düşünmenizi 
öneriyoruz.  Giydirilmiş araçlar, sadece 
süt dağıtım işinde değil İBB’ninbir çok 
sosyal yardım işleriyle ilgili de hizmetler 
veriyor ve bu hizmetler verilirken kimse 
rencide edilmiyor’ diye konuştu. 

CHP Grup Sözcüsü Tarık Balyalı da söz 
alarak rapora yönelik eleştirilerde bulundu.
Balyalı, denetim raporunu, bir usulsüzlük 
ortaya çıkarmaktan çok siyasi düşüncelerin 
ortaya konduğu bir çalışma olarak niteledi. 
n FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM

Partisinin Sivil Toplum Kuruluşları Başkanlığı’nın düzenlediği EYT Çalıştay’ında konuşan Zafer Partisi Genel Baş-
kanı Ümit Özdağ “Siyasetimizde önce Türk Milleti diyerek hareket ediyoruz. Ondan dolayı da siz değerli EYT’liler 
için yapmış öneriler ve uygulamayı hedeflediğimiz politikalar genel politikamızın bir parçası” diye konuştu. 

Zafer Partisi ve EYT Federasyonu işbirliği 
ile düzenlenen  ‘EYT Çalıştayı’ Beyoğlu’nda 
bulunan Double Tree By Hilton Piyalepaşa 
Otel’de gerçekleştirildi. Çalıştay’da Zafer Partisi 
STK Başkan Yardımcısı İş ve ve Sosyal Güvenlik 
Müşaviri Mehmet Akif Cenkci, Zafer Partisi 
Genel Başkan Ekonomi  Başdanışmanı Prof. Dr. 
Mehmet Alagöz, Gazeteci Yazar Mustafa İşcan, 
Sosyal Güvenlik Müşaviri Vedat İlki konuşmacı 
olarak yer aldılar. Çalıştay’a Zafer Partisi Genel 
Başkanı Ümit Özdağ ve EYT Federasyonu Başka-
nı Gönül Boran Özüpak  da katıldı. Zafer Partisi 
genel başkan yardımcıları, genel idare kurulu 
üyeleri ile EYT Federasyonu yönetim kurulu ile 
EYT derneklerinin başkanları da katıldı. 
SIĞINMACILARIN DÖNECEK, SORUN ÇÖZÜLECEK

Çalıştay’ın açılış konuşmasını yapan Zafer 
Partisi Genel Başkan Yardımcısı Salih Zeki 
Altun, şöyle konuştu: “Sosyal güvenlik meselesi 
devletin topluma yaklaşımdaki en temel veriyi 
sunmaktadır. Sosyal Güvenlik, kendi içerisinde 
zarar etmesine inandığımız bir kurumdur. 
Mevcut hükümetin önceliği ne yazık ki kendi 
vatandaşlarının ihtiyaçlarını gidermekten 
ziyade sığınmacıların ihtiyaçlarını karşılamak-

tır. Vergi vb. yükümlülükleri olmaksızın bizden 
daha fazla yardımı bilabedel kullanmaktadır-
lar. Sığınmacıların ülkelerine dönmesiyle tüm 
sosyal güvenlik problemlerimizi çözeceğimize 
inancımız tamdır.

Emeklilerimiz maaş düşüklüğü nedeniyle 
çalışmaya mecbur kalmaktadırlar. Kazanılmış 
hakların iadesi siyasi getiri görülmezse karşı-
lanmamaktadır. Bu durum hukuk devletinin 
askıya alındığını göstermektedir. Hükümet 
kendi vatandaşını ikinci sınıf olarak tanımlayıp 
sığınmacılara üstün ayrıcalıklar tanınmakta-
dır. Kayıt dışılığın faturası bizlere yüklenmek-
tedir.EYT’lilerin haklarının tesliminde etkin ve 
köklü bir değişimi Zafer Partisi olarak gerçekleş-
tirebileceğimize inanıyorum.”

EYT Federasyonu Başkanı Gönül Boran 
Özüpak “Yıllarca hep bizi oyaladılar. Bir 
parmak bal süreceğiz dediler. Şu zaman olacak 
bu zaman olacak. Tam 23’üncü yılını görmüş 
durumdayız. Bizde tek formül vardı 4447 sayılı 
kanunun iptalinin  sorunumuzu çözeceğini 
söylüyorduk. Biz bunun iptalini isterken üstü-
ne 5510 sayılı yasa çıkarıldı.   Sizlerde  çözüm 
önerilerinizle tek formülümüzü programınıza 
almış oldunuz. Teşekkür ediyoruz. Yanımızda 

olanın yanındayız.”  
“ ÜLKENİN ÇALINMIŞ 
ZENGİNLİĞİ 100 MİLYARLAR”

Zafer Partisi Genel Başkanı Ümit Özdağ 
konuşmasında şu sözlere yer verdi:  “ Siya-
setimizde önce Türk Milleti diyerek hareket 
ediyoruz. Ondan dolayı da siz değerli EYT’liler 
için yapmış öneriler ve uygulamayı hedeflediği-
miz politikalar genel politikamızın bir parçası. 
Biz bu ülkede Türk vatandaşlarının ikinci sınıf 
insan muamelesi görmesini kabul etmeyen bir 
partiyiz. Burası dünyanın lunaparkı değil, ipini 
kopartanın gelebileceği bir yer değil. Bedeli 
kanla ödenmiş Türk vatanı. Ve bu vatanda 
ortaya çıkan her türlü zenginliğin sahibide 
Türk Milleti yani sizlersiniz. Biz Zafer Partisi 
olarak bu zenginliği sahibine geri vermenin bu 
aşamada sadece sözünü veriyoruz. 

Türk milletinin çalınarak yurt dışına götü-
rülen ve şimdi yabancı ülkelerde altın dolar ve 
euro olarak bulundurulan çalınmış zenginlik-
leri 100 milyarca dolar. O para ait olduğu yere 
yani Türkiye Cumhuriyeti Merkez Bankası’na 
ve Türk halkına geri gelecek.” n TAYFUN ER-
CAN – KENT YAŞAM

MHP Küçükçekmece İlçe Başkanlığı yönetim kurulu üyeleri ve mahalle 
başkanlarının aileleri ile iftarda bir araya geldi. İlçe Başkanı Tiryaki 

ailelerden hak helalliği istedi. İftar programında konuşan İstanbu Mil-
letvekili Arzu Erdem ve MYK Üyesi Ahmet Savaş Çolak Cumhur İttifakı’nın 

önemini ve MHP’nin ittifaktaki rolünü anlattılar. 
Milliyetçi Hareket Partisi ( MHP) 

Küçükçekmece İlçe Başkanlığı yönetim 
kurulu üyelerinin ve mahalle başkan-
larının aileleri İçin  bir iftar yemeği dü-
zenledi.  Elite World Business Otel Sefa-
köy’de düzenlenen iftar yemeğine MHP  
İstanbul Milletvekili Arzu Erdem,  MHP 
Merkez Yürütme Kurulu (MYK ) Üyesi 
Ahmet Savaş Çolak, Küçükçekmece 
Ülkü Ocakları Başkanı Ömer Faruk 
Yıldırım, 15 Temmuz Gaziler Platformu 
Başkanı Erol Bulut’da katıldı. 

MHP Küçükçekmece İlçe Başkanı 
Seyfettin Tiryaki iftar programında yal-
nızca bir selamlama konuşması yaptı. 
Tiryaki, “Siyaseten muradı Allah’ın rı-
zasını kazanıp, milletin duasını almak 
şiyarını edinmiş siz çok kıymetli dava 
arkadaşlarıma, gönül dostlarıma ve 
ailelerimize bizlere verdikleri destekten 
dolayı çok çok teşekkür ediyorum” dedi. 
Başkan Tiryaki ülkenin yarınları için 
çalıştıklarını belirterek kendisinin ve 
arkadaşlarının ailelerinden vakitlerin-
den çaldıkları için hak helalliği istedi.   
ÇOLAK “BİZ YEDİ VEREN GİBİYİZ. 
AMA ANA DAMAR MHP’DİR”

Ahmet 
Savaş Çolak 
iftar progra-
mında yaptığı 
konuşmasında 
MHP’nin baraj 
altında kalacağı 
iddialarını 
eleştirdi. “ 
Vatandaşın 
karşısına çıktı-
ğımız zaman şu 
propagandanın 
etkisi altında 
kaldıklarını 
görüyorum. ‘ 
Yaa MHP bu se-
çimde oy kaybe-
decek.’ MHP niye oy kaybedecek? MHP 
vatanı mı sattı, teröristlerle iş birliği 
mi yaptı, Amerika’dan bir talimat mı 
aldı, Avrupa ile iş mi tuttu? Bizim tek 
bir amacımız var. Türkiye’yi bölgesel 
güç yapmak. Milletimizin başına bir iş 
gelmesin, devletimiz var olsun, bizim 
amacımız bu. Bunu yapmak isterken 
bizim çalışmalarımızdan rahatsız 
olan başta FETÖ ve CHP taraflarının 
organize etti bir propagandanın va-
tandaşımıza algı operasyonu şeklinde 
yutturulmaya çalışıldığını görüyoruz. 
Türk Milleti şerefli bir millettir. Türk 
Milleti MHP’ye sahip çıkacak ve başını 
öne eğdirmeyecektir. Ne yüzdelik 
dilimlere ne bu muhalefetin algısına 
mahkum etmeyecektir. Biz geçmişte 
baraj altında kaldık. MHP barajları yıka 
yıka geldi. 

Çiğ yemedik ki karnımız ağrısın. 
MHP liderine hiç kimse yolsuzluk yaptı 
diyemez. Tek bir milletvekilinin bir 
lira yolsuzluk yaptığını söyleyen varsa 
çıksın. MHP’nin teröristlerle iş tuttu-
ğunu söyleyebilen çıksın. Şimdi Meral 
Akşener diye bir hanımefendi sırf HDP 
rahatsız olmasın diye Koray Aydın ve 
Yavuz Ağıralioğlu’nu milliyetçi söylem-
lerde bulunduğundan dolayı görevden 
alıyor. Kimin sesi çıkıyor?
“GEÇMİŞTE DE MHP,  
CHP’LİLEŞTİ DİYORLARDI”   

Ne olmuş? MHP Tayyip Erdoğan’ı 
desteklemiş, çok yanına girmiş, çok 
AKP’lileşmiş. Geçmişte de bunun tam 
tersini söylüyorlardı. MHP çok CHP’li-
leşti diyorlardı. MHP ne AK Parti’leşir, 
ne CHP’lileşir, MHP ancak ülkücüleşir. 
Bizim hiç bir partiye benzeme gibi bir 
derdimiz yok. Sayın Genel Başkanımız 
zamanında demişti ki; biz yedi veren 
gibiyiz. Her parti de ülkücü hareke-
tin temsilcisi bulunur. Bunda sıkıntı 
görmüyoruz. Yeter ki hayra hizmet 

etsinler. Ama  ana damar MHP’dir. Bizi 
Ak Parti ile ittifak yapmakla eleştiren-
ler PKK’nın siyasi temsilcisi ile ittifak 
yapıyorlar” dedi. 
 ERDEM “BUGÜNÜN DAVUTOĞLU, O 
GÜNÜN DAVUTOĞLU”

Arzu Erdem “  2015 Haziran se-
çimleri yapıldı, bugün niye Ak Parti ile 
ittifak oldu-
nuz, niye yan 
yanasınız diyen 
zillete hizmet 
eden şer cep-
hesi ne dedi? 
‘Niye MHP, Ak 
Parti ile ittifak 
yapmıyor?’ 
dedi. Şaşkın-
dık. Kimlerden 
ses gelmedi. 
Hepsi de dedi 
ki, MHP Genel 
Başkanına ba-
kın ya. Ak Parti 
ile koalisyon 
olmuyor. Orada 
bir nokta vardı. 
Dikkat çekmem gerekiyor. En büyük 
hassasiyetimiz şuydu. Yürütülmüş 
olan çözüm sürecinin derhal bitirilme-
si, liderimizin kırmızı çizgisiydi. O gün 
pazarlıkları yapan kişiyi hatırlayalım 
bakalım. Ahmet Davutoğlu! Ne dedi ki 
o gün? Bugünün Ahmet Davutoğlu, o 
günün Ahmet Davutoğlu hiç bir farkı 
yok. Dedi ki, ‘ bitirmeyelim, biz bunu 
dondurucuya koyalım’ dedi. Liderimiz-
le iki saatlik görüşmeden sonra dedi ki, 
bu koalisyon olmaz ben seçime gidiyo-
rum. Kıyamet koptu. Dava arkadaşları-
mızda şikayet etti.
“MHP’NİN OLDUĞU YERDE ADALET 
VARDIR.”

Ama lide-
rimiz dedi ki 
Kasım’da tekrar 
seçim yapılsın. 
Millet iradesine 
gidelim. Çünkü 
liderimizin 
işaret ettiği her 
konu bazen bir 
günde bazen on 
günde, bazen 
bir yılda, bazen 
üç yılda ama 
mutlaka kar-
şımıza çıkıyor. 
Kasım da yapı-
lan seçimlerde 
MHP’ye büyük bir ceza kesildi. 80 ve-
kille girdik, Kasım’da 40 vekile düştük. 
Milletimiz dedi ki koalisyon yapmadı. 
Şer cephesi çalıştı. Arkadaşlarımızdan 
kırılanlar küsenler oldu. MHP’nin mec-
liste grubunun olması yeterlidir. Çünkü 
MHP’nin olduğu yerde adalet vardır. 

Daha sonra 2016 senesinde darbe 
girişimi yaşandı. Darbe girişimi 
hükümete karşı yapılmadı. Türkiye 
Cumhuriyeti devletine ve Türkiye 
Cumhuriyeti’ne karşı yapıldı. Devlet 
ele geçirilmeye, Türk milletine kefen 
biçilmeye çalışıldı. Biz o güne kadar 
söylemiş olduğumuz ne varsa arkasın-
dayız. En önemli hassasiyetimiz Türki-
ye’yi birbirine katan çözüm sürecinin 
bitirilmesiydi. Şimdi size soruyorum. 
Bitirildi mi? Bitirildi! Liderimiz, terör 
örgütü ile 7/24 mücadele edilecek dedi. 
Ediliyor mu?  Ediliyor. Bir bomba patla-
dığında hepimizin huzuru kaçıyor mu? 
Kaçıyor. O yüzden üzerimize düşeni 
yapmayı devam ediyoruz. Bizim sırtı-
mızda Aybüke Öğretmen’in, Necmet-
tin Öğretmen’in, Bedirhan Bebek’in, 
Fırat Yılmaz Çakıroğlu’nun yükü var.” 
diye konuştu. n TAYFUN ERCAN- KENT  
YAŞAM  

KÜÇÜKÇEKMECE MHP,  
AİLELERLE HELALLEŞTİ

ACI KAYBIMIZ
 İlçe Başkan Vekilimiz Sn.İsmail TAK'ın Kıymetli annesi 

Belgüzar TAK Hanımefendi’'yi kaybetmenin derin üzüntüsü 
içerisindeyiz. Merhumeye Allah’tan rahmet, yol arkadaşı-
mız başta olmak üzere ailesine, sevenlerine ve camiamıza 

baş sağlığı dileriz. 
MHP KÜÇÜKÇEKMECE İLÇE TEŞKİLATI

İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB) 2021 Yılı Denetim Komisyonu Rapo-
runu okuyan AK Partili Muhammet Kaynar, belediyenin toplam borcunda 
2020 yılına göre 2021'de yüzde 40,6 artış meydana geldiğini belirtirken 
CHP’li Cemal Sataloğlu ise bu borçlanmadaki artışın nedenlerini İBB’nin 
yaptığı yatırımlar ve dövizin yükselmesi olarak gösterdi.

“İkinci sınıf muamelesini kabul etmiyoruz.”

Recep Akıncı güven tazeledi
Silivri Şoförler ve Otomobilciler 

Esnaf Odası’nın Olağan Genel Ku-
rulu geçtiğimiz günlerde gerçekleş-
tirildi. Mevcut oda Başkanı Recep 
Akıncı ile rakibi Aliş Eren’in liste-
leri yarıştı. Sandıkların açılmasıy-
la birlikte Recep Akıncı bir dönem 
daha oda başkanlığı yapmaya hak 
kazandı. Akıncı “Hizmetlerimize 
kaldığımız yerden devam edeceğiz” 
dedi.

Yapılan oylama sonucunda 
toplamda 536 kişi oy kullandı. 
Kırmızı liste ile seçimlere giren 
Aliş Eren 244 oy alırken, mevcut 
Başkan Recep Akıncı 288 oy alarak 
güven tazeledi.

Mevcut Başkan Recep Akıncı, 
delegelerden 4 yıllık görev için yet-
ki aldı. Kongrede konuşan Akıncı, 
bütün katılımcılara teşekkür ede-
rek,  “Hizmetlerimize kaldığımız 

yerden devam edeceğiz. Bugüne 
kadar olduğu gibi bundan sonra 
da şoför esnafımızın sorunlarını 
çözmek için elimizden geleni yapa-
cağız” açıklamasını yaptı.
KAZANAN ESNAFIMIZ OLMUŞTUR

Palmiye Düğün Salonunda 
gerçekleşen kongrede Recep Akıncı 
bugüne kadar yaptıklarını an-
latarak, tüm katılanlara tek tek 
teşekkür etti. Tekrar başkanlığa 
seçilen Akıncı, “Bugüne kadar 
nasıl hizmet etmek için çalıştıysak 
bugünden sonra da aynı şekilde 
hizmet etmek için çalışacağız. Biz-
ler ekibiz, sorunlarımızı masaya 
yatırıp hep birlikte çözüm üretece-
ğiz. Tüm sıkıntıların üstesinden 
birlikte gelip, dayanışma ve birlik 
içinde sorunları çözmeye, hizmet 
etmeye devam edeceğiz. Kazanan 
esnafımız olmuştur” dedi.
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Silivri Belediyesi tarafından mahallelerde kuru-
lan gönül sofralarında binlerce vatandaş aynı anda 
iftar yapmanın mutluluğunu yaşıyor. Ramazan ayı 
etkinliklerinin içinde Silivri’nin kırsal mahallelerinde 
yaşayan kadınlar için de Edirne gezisi düzenlendi. 

Silivri Belediyesi, Ramazan ayının manevi 
coşkusunu yaşatmak, yardımlaşma ve dayanışma 
duygularını kuvvetlendirmek amacıyla ilçe genelinde 
iftar sofraları kuruyor. Ayrıca Silivri sahili eski festival 
alanında her gün kurulan 600 kişilik iftar çadırı da 
iftar öncesi ve sonrası etkinlikleriyle hizmet 
vermeye devam ediyor.
“BU SOFRALAR SİZİN”

İftar programlarında vatandaşlara 
hitap eden Belediye Başkanı Volkan 
Yılmaz, “Ramazan yardımlaşma ve 
dayanışma ayıdır. Birlik ve beraberli-
ğin kuvvetlendiği müstesna bir zaman 
dilimidir. Gönül sofralarında sizlerle bir 
arada olmaktan, aynı sofrada oruç açmaktan 
büyük bir mutluluk duyuyorum. Çünkü bu sofralar 
sizin. Bu sofralarda bir oluyoruz, beraber oluyoruz. 
Buna vesile olurken de belediyemizin kasasından tek 
kuruş harcamadan, hayırseverlerimizin destekleriyle 
yerine getiriyoruz. Allah yapılan yardımları kabul 
etsin.” mesajları veriyor.
BAŞKAN YILMAZ’DAN KADINLARA EDİRNE GEZİSİ

Ramazan ayı etkinliklerinin içinde Silivri’nin 
kırsal mahallelerinde yaşayan kadınlar için Başkan 

Yılmaz Edirne gezisi düzenlendi. 
Pandemiden sonra kültür gezileri-
nin başlayacağı sözünü verdiğini 
ifade eden Belediye Başkanı Volkan 
Yılmaz “Bugün bu kültür gezilerin-

den ilkini gerçekleştiriyoruz. Burada 
Silivrili hanımefendilerle birlikte olmak-

tan dolayı çok mutluyum. Bundan sonra 
duraklarımızı çeşitlendirerek gezilerimize devam 
edeceğiz. Tüm Silivrili hemşehrilerimin tuttukları 
oruçları, yaptıkları hayırları Allah kabul etsin.” dedi.

Gün boyu oldukça eğlenceli vakit geçiren Silivrili 
kadınlar Selimiye Camii, Selimiye Arastası, Bedesten, 
2. Bayezid Külliyesi, Üç Şerefeli Cami, Kaleiçi Tarihi 
Alipaşa Çarşısı, Tarihi Meriç Köprüsü ve el sanatları 
mağazalarını gezdiler. Silivri kafilesi, teravih namazı-
nın ardından Silivri’ye döndü.

Silivri de gönül
sofraları dolup taşıyor

Büyükçekmece’de çevre seferberliği:

23 ton atık toplandı

Büyükçekmece Belediyesi tarafından hayata 
geçirilen “Hedef Sıfır Atık Sıfır Emisyon” kampan-
yası çerçevesinde 347 öğrenci 3 aylık süreçte 26 ton 
atık topladı. Toplanan atıklar sayesinde 36 milyon 
litre suyu kirlenmekten kurtarırken, bin konutun 
aylık elektrik ihtiyacı kadar tasarruf sağlayıp, 500 
yetişkin ağacı da kesmekten kurtardı.

 Doğal kaynakların tükenmesinin önüne geçil-
mesi, dünyanın atık çöplüğüne dönüştürülmemesi 
ve daha az sera gazı salınımı hedefleri kapsamında 
yola çıkan Büyükçekmece Belediyesi 2022 yılını 
“Ekoloji Yılı” ilan etmişti. Çevre sorununa dikkat 
çekmek ve farkındalığı artırmak için başlatılan 
seferberlik hareket üç ayda yoğun ilgi gördü.
 EN FAZLA ATIK TOPLAYAN 
100 ÖĞRENCİYE BİSİKLET HEDİYE EDİLDİ

 Büyükçekmece Belediyesi Çevre Koruma ve 
Kontrol Müdürlüğü’nün “Hedef Sıfır Atık Sıfır 
Emisyon” sloganıyla başlattığı geri dönüşüm sefer-
berliğine katılan 6  - 18 yaşında arası 347 öğrenci 
3 ay içinde büyük başarıya imza attı. Öğrenciler; 
20 bin 900 kilogram ambalaj atığı, 705 litre atık 
bitkisel yağ, 714 kilogram atık pil, 600 kilogram 
elektronik atık toplarken, toplanan atıklar bin ko-
nutun aylık elektrik ihtiyacı kadar elektrik tasarruf 
sağladı, 36 milyon litre suyu kirlenmekten kurtarır-
ken 500 adet yetişkin ağacın kesilmesini de önledi. 
1 Şubat 2022 tarihinde başlatılan ve 30 Nisan 2022 
tarihinde sona eren geri dönüşüm kampanyasında 
en fazla atık toplayan 100 öğrenciye ise yeryüzünün 
en çevreci ulaşım aracı olan 100 bisiklet hediye 
edildi. Yarışma kapsamında en fazla atık toplayan 3 
öğrenciye madalya takdim edildi. 750 kilogram am-

balaj atığı toplayan Işıl Türkan Güngör birinciliği 
elde ederken, 614 kilogram atık toplayan Münevver 
Sena Atmaca ikinci, 588 kilogram atık toplayan 
Ozan Çubuklu ise 3’üncülük madalyası almaya hak 
kazandı.
“HEDEFİMİZ ÇOCUKLARIMIZA 
SAĞLIKLI BİR GELECEK BIRAKMAK”

 Çevreci öğrenciler için düzenlenen törende 
öğrencilerin bisiklet ve madalyaları Belediye Başkan 
Yardımcısı Ömer Kazancı tarafından dağıtıldı. Bü-
yükçekmece Belediye Meclisi’nin Belediye Başkanı 
Dr. Hasan Akgün’ün başkanlığında almış olduğu 
karar doğrultusunda 2022 yılının ‘Ekoloji Yılı’ 
ilan edildiğini hatırlatan Ömer Kazancı “Ekoloji 
yılı nedeniyle 2022 yılında Çevre Müdürlüğü’müz 
‘Hedef Sıfır Atık Sıfır Emisyon’ diye bir kampanya 
başlattı. Yarışmacı olarak 347 kişi bu yarışamaya 
katıldı. Bunlardan 101 kişi bugün kazandı getir-
dikleri atıklarla. Yaklaşık ambalaj atığı olarak 20 
bin 900 kilogram ambalaj atığı, bitkisel atık yağı 
705 litre, atık pil 714 kilogram, elektronik atık da 
600 kilogram olmak üzere bir atık madde toplandı. 
Esas itibariyle buradaki hedefimiz bu atıkların 
toplanması bir tarafa çocuklarımıza, yaşadığımız 
çevreye duyarlı, sağlıklı bir gelecek bırakmak için 
çocukların bilinçlenmesine katkı sunmak amacıyla 
bu projeyi gerçekleştiriyoruz. Bu sadece bugüne 
dair değil. Büyükçekmece Belediyesi olarak Çevre 
Müdürlüğü’müz bütün Büyükçekmece’deki okullar 
olmak üzere çocuklara bu konuda eğitimler vererek 
bir bilinç oluşturma çabası içindeyiz. Yaşanacak 
tertemiz bir çevre için bunu yapmak zorundayız.” 
dedi. n KENT YAŞAM
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Bağcılar Belediye Başkanı 
Lokman Çağırıcı, geçtiğimiz gün 
görevinden istifa ettiğini sosyal 
medya hesabından duyurmuştu. 
İstifa haberinin ardından yapılan 
grup toplantısında AK Parti İstanbul 
İl Başkanı Osman Nuri Kabaktepe de 
Bağcılar Belediye Başkan adayları-
nın Abdullah Özdemir olduğunu 
açıkladı. Bağcılar Belediye Meclisi, 
yeni belediye başkanını seçmek için 
toplandı. AK Parti Grubu'nun adayı 
olarak gösterilen Abdullah Özdemir, 
Bağcılar Belediye Başkanı seçildi. 
Abdullah Özdemir 37, İYİ Parti'nin 
adayı Hafize Ayşe Çelebi ise 5 oy aldı. 
Bağcılar Belediye Meclisi'nde yapılan 
seçimin ardından belediye başkan-
lık makamında devir teslim töreni 
yapıldı. Önceki başkan Lokman 
Çağırıcı, Abdullah Özdemir'e görevi 
devretti.
“HER BİR KARDEŞİMİN DERDİYLE 
DERTLENİP, SEVİNCİNE ORTAK OLMA 
ARZUSUNDAYIM”

Teşekkür konuşması için kürsü-
ye çıkan yeni başkan Özdemir, şun-
ları söyledi: “Yıllardır siyasetinde ve 
yerel yönetimlerinde gururla hizmet 
ettiğim Bağcılar’ımıza, bugünden 
itibaren farklı bir pozisyonda hizme-
te devam edecek olmanın heyecanı 

içindeyim. Heyecanım Belediye Baş-
kanı olma heyecanı değildir. Heye-
canım makam sahibi olma heyecanı 
hiç değildir. Tepeden tırnağa tüm 
samimiyetimle ifade etmeliyim ki, 
bu heyecan Bağcılarlı kardeşlerimin 
emanetini almış olmanın verdiği 
sorumluluk ve emanete sahip çıkma 
heyecanıdır. Gençliğimizin ve ener-
jimizin her bir zerresini, bu ilçede 
yaşayan her bir kardeşimin huzur 
ve refahı için kullanacağımdan hiç 
kimsenin şüphesi olmasın. Belediye 
Başkanlığının, şehrin emini olduğu 
bilinciyle, gecemizi gündüzümüze 
katıp, ilçemizde yaşayan her bir kar-
deşimin derdiyle dertlenip, sevincine 
ortak olma arzusundayım.”
“BU ÇITAYI DAHA İYİ NOKTAYA 
TAŞIYACAĞINA İNANIYORUM”

Meclisteki oylamanın ardından 
Bağcılar Belediye Başkanlığı maka-
mında görev teslim töreni yapıldı. 
Lokman Çağırıcı, yaptığı konuşma-
da, “Bundan 23 yıl önce Bağcılar 
Belediyesi’nde başladığımız yolcu-
luğumuz Salı günü itibariyle son 
buldu. Gönül isterdi ki sonuna kadar 
bu görevi tamamlayalım maalesef 
aileden gelen ırsi bir kalp rahatsız-
lığı sebebiyle böyle bir karar almak 
zorunda kaldım. Feyzullah Kıyıklık 

başkanımızdan aldığım bayrağı 
gönül belediyeciliği doğrultusunda 
güzel eserler yaptığımıza inanıyo-
rum. Abdullah kardeşimiz de benim 
gibi gençlik kollarından gelen bir 
kardeşimiz. Daha sonra meclis üyesi 
olarak devam etti. İnşallah bundan 
sonraki süreci de Bağcılar’ı bilen 
birisi olarak bu çıtayı daha iyi nok-
taya taşıyacağına inanıyorum. Her 
zaman da yanında olacağımı ifade 
etmek istiyorum” dedi.
“ABİLERİNİN İZİNDEN GİDECEKTİR”

Emeklerinden dolayı Çağırıcı’ya 
teşekkür eden AK Parti İstanbul İl 
Başkanı Osman Nuri Kabaktepe de 
“Abdullah kardeşimiz de bundan ön-
ceki abileri Feyzullah bey ve Lokman 
beyin izinden giderek en güzel hiz-
metleri yapacaktır. Tebrik ediyorum. 
Bağcılarımıza hayırlı olsun” dedi.

Konuşmanın ardından Çağı-
rıcı mührü Özdemir’e teslim etti. 
Oylama ve görev teslimi törenine AK 
Parti İstanbul Milletvekili ve Yerel Yö-
netimler Başkan Yardımcısı Mustafa 
Demir, AK Parti İstanbul il Başkan 
Yardımcısı ve Teşkilat Başkanı İsmet 
Öztürk, AK Parti İstanbul İl Kadın 
Kolları Başkanı Rabia İlhan, AK Parti 
İlçe Başkanı Rüstem Tüysüz, meclis 
üyeleri, birim müdürleri de katıldı. 
n KENT YAŞAM

Bağcılar Belediyesi’nde Çağırıcı bayrağı Özdemir’e devretti
Sağlık sorunları sebebiyle Bağcılar Belediye Başkanlığı görevinden istifa ettiğini 
açıklayan Lokman Çağırıcı, gerçekleşen törenle görevi Abdullah Özdemir'e devretti.
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Bir yabancı sorunudur ki almış başını gidiyor. 
Başta Suriyeliler ve Afganlar olmak üzere sığınmacı-
ların her geçen gün yeni bir olayla gündeme geldiğini 
görüyoruz. Geçtiğimiz günlerde genç kızlarımızın 
videoya alan fotoğraflarını çeken sığınmacılar sosyal 
medyada çok konuşuldu. Entegrasyonu çözüm 
olarak sunan bir kesim vardı. Çok merak ediyorum 
bu haberleri izledikten sonra hala entegrasyonu 
savunabiliyorlar mı?

Suriyelileri göndermek yerine Suriyelileri 
göndermeyi popülist çözümler, popülist söylemler 
olarak lanse edenler ve Suriyelileri göndermek yerine 
entegrasyona çözüm diyenler bu yaklaşımı bilirkişi 
edalarında makul gazeteci, makul siyasetçi, makul 
aydın yaklaşımıyla sergiliyorlar. Amiyane tabirle ben 
bitiyorum o hallerine. O isimlerin maskelerinin altın-
daki gerçek kişiliklerini ve niyetleri biliyoruz.

Suriyeli sığınmacıları göndermek gerçekçi bir 
çözüm değil de milyonlarca Suriyeliyi entegre etmek 
mi gerçekçi bir çözüm? 
Milyonlarca insan var, 
resmi rakamların çok daha 
fazlası. 8 milyon olduğu 
söyleniyor. 8 milyon insanı 
nasıl entegre edeceksiniz? 
Bu mu gerçekçi çözüm? 

Hatay’da, Kilis’te, 
Gaziantep’te neredeyse 
her 4 kişiden 3’ü Suriyeli… 
Hangi entegrasyon? Gel-
diklerinin 10 katı çoğalan 
bir kesimden bahsediyo-
ruz.  Söylemesi çok acı 
ama Türklerin Araplara 
entegrasyonu olur bu 
durumda. 

Türk milleti böyle bir 
toplumla entegre olamaz. Mümkün 
değil. Biz sadece Suriye’den Afganistan’dan 
Pakistan’dan sığınmacı ithal etmedik, selefilik 
ithal ettik. Çok tehlikeli bir akımdır. Sapık ithal ettik, 
katil ithal ettik, mafya ithal ettik, terör örgütlerine 
insan kaynağı oluşturabilecek potansiyelde insanları 
ithal ettik. Entegrasyon demek bunların hepsinin içi-
mize yerleştirilmesi, bu toplumun bir parçası haline 
getirilmesi demek. 

Yani insanlar kuyruklarda, açlık sınırının 
altında milyonlar var, işsizlik rekor kırmış, çalışanlar 
asgari ücretli köle böyle bir durumda bu hale getirdik-
leri Türk milletine “Suriyelilere ensar ol” deniyor.

Kaynaşmanın “din kardeşlerimiz” adı altında 
ilerlemesini istiyorlar. Din kardeşi kendisine kucak 
açan ülkenin kızlarını kayda alır mı? Hangi din kar-
deşliği? Allah aşkına Ramazan ayındayız…

Türkleri kendi vatanında mülteci olmaya teşvik 
ediyorlar. 

Atatürk’ün en büyük arzularından biri Anado-
lu’da Türk nüfusunun hızla artmasıydı. Çünkü 1911 
- 1922 yılları arasında aralıksız savaşmış bir millet 
var ve sadece Çanakkale ve Sarıkamış’ta yüz binlerce 
evladını kaybetmiş bir Türk milleti vardı ve böyle bir 
Türk milletinin tabiri caiz ise Ergenekon’daki gibi 
çoğalması gerekiyordu. Hem iş gücü hem de beka 
açısından bu bir elzemdi ve cumhuriyet idaresi bunu 
başardı. Hani “10 yılda 15 milyon genç yarattık her 
yaştan” deniyor ya işte bu hedef anlatılır o marşta. 
Şimdi Suriyeliler ve Afganlar Atatürk’ün “Türkiye 
Türklerindir” sözünü tarihe gömmek için devletin ve 
ülkenin Türk kimliğine kuma getiriliyor.

Bu sözde sığınmacılar laik cumhuriyeti ve ulus 
devleti başımıza geçirme projesinin ayaklarından 
biridir. 

HANGİ ENTEGRASYON?

İsa 
KARAARSLAN

İktidara uzak 
gazeteci

Esenyurt Belediye Başkanı Kemal Deniz 
Bozkurt katma değerli, birim fiyatı yüksek ürünler 
üretmek amacıyla hayata geçirilen patent sefer-
berliği projesinin tanıtım toplantısında  “Ortaya 
çıkan fikri korumak gerekir, kendi fikirlerimizi 
patentlendirmemiz gerekiyor” dedi.

Katma değerli, birim fiyatı yüksek ürünler 
üretmek amacıyla Esenyurt Sanayici ve İş İnsan-
ları Derneği (ESİDER), Türkiye Patent Hareketi 
Platformu Derneği ve Patent Hareketi Derneği'nin 
desteğiyle Esenyurt bölgesinde patent seferberliği 
başlatıldı. Esenyurt Teknoloji & Patent Seferber-
liği projesiyle bölgede faaliyet gösteren 10 binin 
üzerinde işletmenin sınai mülkiyet hakları 
alanında bilinç seviyesinin artırılarak ortaya ko-
nulan fikirlerin ticarileştirilmesine hız verilmesi 
hedefleniyor. 

Projenin açılışı; Sanayi ve Teknoloji Bakan Yar-
dımcısı Dr. Çetin Ali Dönmez, Türkiye İhracatçılar 
Meclisi Başkanı İsmail Gülle, Esenyurt Kaymaka-
mı Dr. Vural Karagül, Esenyurt Belediye Başkanı 
Kemal Deniz Bozkurt, İstanbul Sanayicileri ve İş 
İnsanları Dernekleri Federasyon (İSİFED) Genel 
Başkanı Muammer Ömeroğlu, ESİDER Yönetim 
Kurulu Başkanı Emin Armağan Şakar ve Türkiye 
Patent Hareketi Platformu Yönetim Kurulu Başka-
nı Av. Ali Çavuşoğlu'nun katılımıyla gerçekleşti.
“FİKRİ TESCİL ETMEZSENİZ DEĞERSİZLEŞ-
TİRMİŞ OLURSUNUZ”

Projenin lansmanında fikir üretiminin ve 
patentlendirmenin önemini vurgulayan Bele-
diye Başkanı Bozkurt, “Ülkemizin en önemli 
sorunlarından bir tanesi ekonomi. Ekonominin 
canlanması için üretim yapmamız lazım. Dünya 
ile rekabet etmenin ön koşulunda, artı değer ya-
ratabilecek ürünleri üretebilmek. Öncelikle kendi 
ihtiyaçlarımızı, vatandaşların ihtiyaçlarını karşı-
layacak ürünleri dış güçle rekabet edecek şekilde 
üretmek, daha sonrasında ihracatı büyütmek için 
de üretmemiz lazım. Üretmek sadece fabrikalarda 
tasarımı belirlenmiş ürünleri üretmekle olmuyor. 
Bizim, kendimize özgün dünyayla rekabet edebi-
len başka ürünler üretmemiz lazım ya da o ürün-
leri üretirken maliyetleri azaltacak veya etkinliğini 

çoğaltacak birtakım çalışmalar yapmamız lazım 
ki rekabet edebilir hale gelebilelim. Burada fikir 
üretmenin ne kadar önemli olduğu ortaya çıkıyor. 
Burada da eğer siz fikri tescil etmezseniz, fikri 
ortaya atıp korumasız hale getirirseniz fikri değer-
sizleştirmiş olursunuz. Dolayısıyla bugün Batı’nın 
bize izin vermediği, fikirlerini koruduğu gibi bizde 
kendi fikirlerimizi eğer patentlendirip koruma al-
tına alırsak çok önemli kazançlar elde edeceğimizi 
düşünüyorum” şeklinde konuştu. 
“GENÇLERİN, KADINLARIN, ÇOCUKLARIN 
FİKİR ÜRETMELERİNİ SAĞLAYACAĞIZ”

Gençleri sanal ortamdan alıp üretime yönlen-
dirmek amacıyla birtakım çalışmalar yapacakla-
rını ifade eden Bozkurt, “İş adamlarıyla altyapı 
sorunlarının giderilmesi için onların üretimde 
daha etkin olması, üretimin ihtiyaçlarını kar-
şılayacak, üretim yaparken istihdam alanında, 
başka alanlardaki ihtiyaçları karşılamak için çok 
güzel çalışmalar başlattık. Gençleri üretmeye, 
düşünmeye yönelten, sanal ortamdan alıp gerçek 
hayatın içine aktarmak için birtakım çalışmalar 
yapıyoruz. Proje yarışmasına başlayacağız. On 
ayrı branşta gençlerin, kadınların, çocukların her-
hangi bir alanda fikir üretmelerini sağlayacağız. 
Bunları patentlendirip, birinci olanlar da sanayi-
cilerimizle beraber o fikri gerçekleştirme şansını 
ortaya koymuş olacak. Böylelikle fikrin değerli ol-
duğunu ortaya koyacağız. Bu çalışmayı çok değerli 
buluyorum. Hem bunun paylaşıyor olduğu için 
hem de Esenyurt’ta bunu başlatıyor olmasından 
dolayı çok mutluyum” dedi. n KENT YAŞAM

Rusya’nın işgal girişimi nedeniyle Ukrayna’yı terk 
etmek zorunda kalan gençlere Maltepe Belediyesi kucak açtı. 
Ukrayna'yı terk ederek Maltepe'ye yerleşen gençlere belediye 
tarafından ücretsiz dersler ve kurslar verilirken, ailelerine ise 
atölye çalışmalarıyla destek olunuyor.

Rusya-Ukrayna savaşı nedeniyle ülkelerini terk edip, 
İstanbul’da Maltepe yerleşen ailelere Maltepe Belediyesi’nden 
destek geldi. Belediye savaş mağdur çocuk ve gençlere kendi 
bünyesinde ücretsiz dersler ve çeşitli kurslar vermeye başladı.

Eğitimlerin adresi Altayçeşme Mahallesi’nde bulunan Ya-
şar Kemal Kültür Merkezi. 21 Mayıs’tan itibaren tam kapasite 

hizmete açılacak olan kültür merkezinde, Cumhuriyet Eğitim 
Merkezi olarak faaliyete başlayan dersliklerde savaş mağduru 
Ukraynalı 30 öğrenciye ücretsiz Türkçe derslerinin yanı sıra 
meditasyon, yoga ve pilates kursları veriliyor. Merkezde ayrıca 
aileler için de atölye çalışmaları yapılıyor.
24 NİSAN’DA PASKALYA BULUŞMASI YAPILACAK

Maltepe’ye gelen savaş mağdurlarının yaralarını sarmak 
için çalışan Maltepe Belediyesi, 24 Nisan’da Seyirtepe Sosyal 
Tesisi’nde Paskalya buluşması yapacak. Tüm savaş mağdurla-
rı Maltepe Belediyesi’nin sosyal tesislerinden ücretsiz hizmet 
alacak. 

KILIÇ: SAVAŞ MAĞDURU 
KARDEŞLERİMİZİN YARALARINI SARACAĞIZ

Konuya ilişkin açıklama yapan Maltepe Belediye Başkanı 
Ali Kılıç, “Biz her koşulda savaşın karşısında barışın yanında-
yız. Çünkü savaş yıkımdır. Bugün Maltepe’de onlarca savaş 
mağduru ailemiz var. Biz Maltepe Belediyesi olarak savaş 
mağduru kardeşlerimizin yaralarını saracağız. Onların eği-
timleri aksamasın, hayatları yok olmasın diye ne gerekiyorsa 
yapacağız. Maltepe Belediyesi’nin kapıları Ukraynalı kardeşle-
rimize sonuna kadar açıktır” diye konuştu. KENT YAŞAM

Esenyurt’ta ‘patent’ hareketi Ümraniye Belediyesi bu Ramazan’da da 
ihtiyaç sahiplerini unutmadı

Her yıl olduğu gibi bu yıl da 
ihtiyaç sahibi ailelere iftariyelik 
dağıtımını yapan Ümraniye 
Belediyesi iftar saatine dışarıda 
yakalanan vatandaşlar için de 
metro istasyonlarının girişlerinde 
kumanya ikramında bulunuyor.

Ümraniye’de pandemi 
şartlarının henüz devam etmesi 
nedeniyle 2020’den bu yana 
vatandaşlara yönelik iftar sofrası 
kurulamıyor.    Bu sebeple bele-
diye, bu yıl da iftar sofralarında 
misafir edemediği Sosyal Destek 
Hizmetleri Müdürlüğü'nde kaydı 
bulunan ihtiyaç sahibi 7 bin aile-
ye geçtiğimiz yıl olduğu gibi ifta-
riyelik götürmeye devam ediyor. 
Müdürlük tarafından tahkikatı 
yapılarak iftariyelik verilmesi 
uygun bulunan ailelere teslimat, 
oluşturulan ekiple adreslerinde 
yapılıyor.   

Belediye ekipleri ayrıca, 
iftar saatinde evine yetişemeyen 
vatandaşlar için de metro istas-

yonlarının girişlerinde kumanya 
dağıtıyor. Vatandaşlar paket içe-
risinde yer alan sandviç, meyve 
suyu, su ve hurma ile iftarlarını 
açıyor.
“UMARIM BU AYRI GEÇİRDİĞİMİZ 
SON RAMAZAN OLUR”

Ümraniye Belediye Başkanı 
İsmet Yıldırım yaptığı açıklama-
da, “Maalesef bu yıl yine pande-
mi nedeniyle komşularımızla bir 
araya geldiğimiz iftar sofralarını 
kuramadık. Biz de hemşerileri-
mizin gönüllerini almak için ge-
çen yılki gibi iftariyelik malzeme-
ler hazırlayarak, iftar sofralarını 
evlere kuruyoruz. Umarım, bu 
ayrı geçirdiğimiz son Ramazan 
olur. Hep birlikte aynı masanın 
etrafında toplanmayı ve aynı aşı 
paylaşmayı çok özledik. Bu vesi-
leyle tüm komşularıma hayırlı 
Ramazanlar diliyorum. Rabbim 
birlik ve beraberliğimize halel 
getirmesin” dedi.

Maltepe Belediyesi Ukraynalı gençlerin yaralarını sarıyor
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Bağış parasına el koydular.
Proje amaçlı  bankada tutulan para-

ya el koydular..
İştiraklerin yıllardır devam eden 

gelirlerine bir  gecede aldıkları karar ile 
son verdiler..

Yüksek faizle kredi kullanılmasına 
neden oldular..

Döviz kurunu tutamadılar geçmişten 
gelen dış borçların maliyeti yükseldi..

Taşınmazların satışı engellendi..
İç borçlanmaya engel oldular..
İETT ve İSKİ’yi artan maliyetler altın-

da ezilmesini sadece izlediler..
Üstüne üstlük pandemi  bütün 

bütçeler hesapların 
alt üst olduğu bir 
dönem..

Bir mola vereyim 
artık içim daraldı be-
nimde gerçekten..

Bu liste uzar gider 
aslında…

Peki İBB yönetimi 
ne yaptı? Bütün bun-
lar karşısında 2021 
yılını nasıl geçirdi?

Bakın kısa kısa 
anlatayım..

Önce rasyonel bir planlama 
yaptılar.

Gelirlerinin doğru tahmin edilmesi-
ni ve bunun sonucu olarak, gerçekleşme 
şansı yüksek olan gelir tahminine uy-
gun gider bütçesi yapılmasını sağladılar.

Geliriniz merkezden geliyor diye yay-
gara yapanlar orada konuşa dursunlar. 
İBB yönetimi darmadağın edilmiş mali 
tabloları toparlamaya çalışıyor. Çünkü 
merkezden veya yerelden gelen para bu 
halkın parası o bilinçle çalışmaya devam 
ediyorlar ki;

Kurumlardan ve kişilerden alınan 
bağış ve yardımlara ilave olarak yurt dı-
şından alınan bağış yardımların artması 
İBB yönetimine güvenin artarak devam 
ettiğini göstermektedir.

Bakın sadece bir örnek ;
Sosyal Hizmetler Müdürlüğü’nün 

yürüttüğü “İnsana Yakışır İşler” projesi 
kapsamında Uluslararası Çalışma Örgü-
tü tarafından 2021 yılında 3.665.463,20 
TL ödeme yapılmış. Bu İBB’ye olan güve-
nin uluslararası kamuoyunda arttığını 
göstermektir.

Bütçelenen tutarın 3665 kat fazlası 
ile gerçekleşen proje yardımları var.

 İdarenin yerel kamuoyunun önceliği 
olan yoksullar için gıda yardımı, öğren-
cilere burs, sosyal ve kültürel birikimin 
sağlanması, halk eğitimi ve çevre 
koruma gibi tüketilen cari harcamalara 
ağırlık verdiği görülmektdir.

İBB, hem yatırım planlaması yap-
makta hem de hane halkına yapılan 
yardımlara ait planlamada  %99,95 gibi 
yüksek bir oranda gerçekleşme başarısı 
göstermiştir. 2021 yılında yapılan destek 
tutarı  yaklaşık 3 milyar 286 milyon 
lira..

İBB yönetiminde gelirlerinin azal-
tılması için  haksızca yapılan her türlü 
engellemeye karşın, kaynakların doğru 
kullanılması için  büyük bir çaba var.

Üstüne üstlük bir de miras bırakılan 
borçları ödeyen bir yönetim var.

Bilançoyu birlikte okuyalım ;        
İç mali borç bir önceki yıla göre 

%64,27 oranında azalış gösterdiği görül-
mektedir. Önceki yıla göre  iç mali borç 
1.878.495.397,87 TL tutarında azalış 
göstermiştir. İç borçlanma talebine mec-
lisin onay vermemesine rağmen yüksek 
bir oranda düşürmüş olması büyük bir 
başarıdır.

Faaliyet borçlarındaki düşüş oranı 
%13,96’dır. Bir önceki yıla kıyasla faali-
yet borcu 1.19.303.462,97 TL düşüş gös-
termiştir. İdarenin müteahhit ve diğer 
faaliyetleri ile ilgili borçlarını düzenli bir 
şekilde ödediğini göstermektedir.

Kapıda bekleyen müteahhit yok.
Peki borç neden arttı diyorlar?
Neden kocaman kocaman yalanlar 

söylüyorlar?
Aslında dış borç döviz cinsinden 

bakıldığında artmadı aksine azaldı.
Borç neden arttı diyorlar?
Sorunun tek cevabı var aslında, ceva-

bın başlangıç noktası şu döviz yükseldi, 
dövizi tutamadılar ,ekonomiyi dibe 
vurdular. 

Euro 2020 yılı Ocak ayında yaklaşık  
6,55 iken, Aralık 2021 yılında yaklaşık 
14,66 lira 2 kattan fazla  artmış yani..

Borcu artırdılar şöyle oldu böyle 
oldu diyenlerin ağzından döviz kurunu 
duymazsınız kesinlikle..

Her türlü baskıya zora sokma 
mücadelesi yapmalarına rağmen yeni 
yönetim ,hem borçları ödedi ve ödeme-
ye devam ediyor,hem de halka hizmet 
sunmaya devam ediyor.

İşte bunu çekemiyolar..
Bu başarıyı  hazmedimediyorlar..
Ve sonrasında bildiğiniz yalanlar 

yalanlar …
İş üretmeye devam eden iştirak 

şirketleri başarı listelerinde boy boy yer 
aldığında

Daha da daha da büyük yalanlar 
söylemeye devam edecekler elbette..

Ama   başkanımız sayın Ekrem İma-
moğlu  ve  yönetimi hizmet üretmeye 
devam edecek.

İşte bunu hazmedemediler bir türlü 
..

Hazımsızlık var.

HAZIMSIZLIK

Celal 
SATAOĞLU

Küçükçekmece Belediyesi tarafından 
Fevzi Çakmak Meydanı’nda düzenlenen 
Ramazan etkinlikleri tüm hızıyla devam 
ediyor. İlçe halkının yoğun ilgisini toplayan 
etkinlikler adeta eski Ramazanları yeniden 
yaşatıyor. Etkinlikler kapsamında tasavvuf 
müziğinden gölge oyunlarına, konserler-
den tiyatro gösterilerine kadar birbirinden 
renkli ve eğlenceli programları ücretsiz 
olarak vatandaşlarla buluşturuyor. 

Etkinliğe Gelecek Partisi İstanbul İl 
Başkanı İsa Mesih Şahin, MHP Küçükçek-
mece İlçe Başkanı Seyfettin Tiryaki, CHP 
Küçükçekmece Turgay Özcan, belediye 
meclis üyeleri, siyasi partilerin temsilcileri 
ve çok sayıda vatandaş katıldı. 

ÇEBİ: ÖNÜMÜZDEKİ 11 AYIN DA 
RAMAZAN AYI GİBİ GEÇMESİNİ 
TEMENNİ EDİYORUM

Etkinliklerde Küçükçekmecelilerle bir 
araya gelen Belediye Başkanı Kemal Çebi,  
ilçede köklü il derneklerine verilen ziyaret 
ederek yöresel ürünler hakkında görevli-
lerden bilgi aldı. İlçe sakinleriyle bir süre 
sohbet eden Çebi, burada yaptığı konuşma-
sında “Önümüzdeki 11 ayın da Ramazan 
ayı gibi dayanışma, sevgi, hoşgörü, sabır 
içerisinde geçmesini temenni ediyorum. 
Şimdiden Ramazan Bayramınız mübarek 
olsun.” Dedi

KILIÇ: YENİDEN BU 
DOSTLARLA BULUŞABİLDİĞİMİZ 
İÇİN ÇOK MUTLUYUZ

Etkinlik alanında Iğdır’ı temsil eden 
Iğdırlılar Sosyal Dayanışma Ve Kültür Der-
neği Başkanı Cafer Kılıç, Iğdırlılar olarak 
Küçükçekmece’de hatırı sayılır bir kitleye 
sahip olduklarını belirterek “Küçükçekme-
ce Belediyesi’nin geleneksel hale getirdiği 
ancak pandemi nedeniyle iki yıl ara verilen 
Ramazan ayı Fevzi Çakmak Meydanı etkin-
liklerinin yeniden başlamış olmasından ve 
yeniden bu dostlarla buluşabildiğimiz için 
çok mutluyuz. İl Derneklerine tahsis edilen 
kültür evlerinde yer alan her dernek kendi 
yöresinin değerlerini buralarda sergilemeye 
çalışmaktadır. Bu etkinlik alanında bizler 
de yöremizin lezzetleri olan; kaya tuzu, pat-
lıcan reçeli ve diğer lezzetlerimizi tanıtıyor, 
yöremiz hakkında misafirlerimize bilgi 
veriyoruz.” dedi.
ATEŞ: BU ATMOSFERİ 
BİRLİKTE YAŞAMAK ÇOK GÜZEL

Trakya Rumeli Balkanlar Gönül Birliği 
Platform Başkanı Cevdet Ateş ise pandemi 
dolayısıyla uzun süredir göremedikler 
dostlarıyla beraber kaynaştıklarını ifade 
ederek “Küçükçekmece’de yaşayan tüm 
derneklerin bir arada toplanması ve onlarla 
kardeşlik duygusu içinde bu atmosferi 

birlikte yaşamak çok güzel bir duygu. Bir 
sonraki sene inşallah Pandemi tamamen 
bitmiş olur ve biz de yine el ele kol kola daha 
güzel etkinliklere imza atmış oluruz.” dedi

ULUHAN: TÜM DOSTLARI 
DERNEK MERKEZİMİZE BEKLERİZ

Anadolu Eğitim Kültür Federasyonu 
Genel Başkanı Yasin Uluhan, “Burada her 
gün olduğu gibi küçükte olsa bir müzik 
şöleni yapmaktayız. Çayımızı ve acı bir 
kahvemizi içmek için tüm dostları dernek 
merkezimize bekleriz.” Dedi
OYMAK: AMACIMIZ YÖRESEL ÜRÜNLERİMİZİ 
İSTANBULLU HEMŞERİLERİMİZE TANITMAK

Kars Arpaçay Dernekler Federasyon 
Başkanı Oruç Oymak, etkinlik alanında 
amaçlarını şu şekilde özetledi: “Bu etkinlik 
alanında amacımız yöremizi tanıtmak, 

hemşerilerimizle tanışmak, çalışmalarımı-
zı kendilerine aktarmak, yöresel ürünleri-
mizi İstanbullu hemşerilerimize tanıtmak 
ve bu ürünlerin İstanbul’da hak ettikleri 
yerlerde daha profesyonel olarak tüketiciler-
le buluşmalarını sağlamak.”

SÖKMEZ: BAŞKANIMIZI 
DAHA ÇOK GÖRMEK İSTERİZ

 Küçükçekmece Sivaslılar Derneği 
adına duygularını dile getiren Kadın Kolu 
Başkanı Hacer Arslan Sökmez, “Sivaslılar 
Derneği olarak, yöremizin değerlerini bu-
rada katılımcılara tanıtmak ve diğer illerin 
değerlerini tanımak çok güzel. Birde çağrı 
yapmak istiyorum; Belediye Başkanımızı 
daha çok aramızda görmek isteriz.” dedi. n 
SÜLEYMAN ÇAY- SERKAN HORUZ / KENT 
YAŞAM

Küçükçekmece’de eski 
Ramazanlar yeniden yaşatılıyor
Küçükçekmece’ düzenlenen ve eski Ramazanları aratmayan açık hava etkinliklerine ilçe halkının yoğun ilgisi devam ediyor.

İçişleri Bakanlığı Afet 
ve Acil Durum Yönetimi 
Başkanlığı’nın 2022 yılını 
‘Afet Tatbikat Yılı’ ilan et-
mesinin ardından ülkenin 
dört bir tarafında tatbikatlar 
sürüyor. Küçükçekme’de, 
Kaymakamlığa bağlı İlçe 
Afet ve Acil Durum Yönetim 
Koordinasyonu tarafından 
Tevfikbey Mahallesi’nde 
bulunan Armoni Park’ta tat-
bikat düzenlendi. Gerçeğini 
aratmayacak şekilde yapılan 
tatbikat ile personellere ve 
vatandaşlara afet kurtarma 
konusunda bilgilendirilmek 
amacıyla eğitimler verildi.

Tatbikata Küçükçekmece 
Belediyesi Arama Kurtarma 
Birliği, İstanbul İtfaiye ekip-
leri, İlçe Emniyet Müdürlüğü 
personelleri, Mahalle Afet 
Birliği Derneği, İHH İnsani 
Yardım Vakfı ve arama kur-
tarma personelleri katıldı.  

Sivil Savunma Amiri Fa-
tih Kapısız, vatandaşlara ver-
dikleri eğitimi şöyle anlattı:  
“Armoni Park’ta personele 
yönelik bir afet kurtarma 
tatbikatı eğitimi verdik. Ön-
celikli olarak deprem sonrası 
arama kurtarmaya dayalı bir 
tatbikat gerçekleştirdik. Olası 
bir yangında neler yapılması 
gerektiğine dair tatbikat 
yaptık. Kurtarma ekipman-
larımızı burada sergiledik. 
Çatı katında yaralı kurtarma 
inişi yaparak eğitime son 
verdik.”    Armoni Park AVM 
Müdürü Çağrı İzci, eğitim ile 
ilgili duygularını şu şekilde 
ifade etti:  “Personellerimize 
ve ziyaretçilerimize olası afet 
durumunda bilinçlendirmek 
için Küçükçekmece Kayma-
kamlığı ve İlçe Afet ve Acil 
Duru Yönetim Koordinasyo-
nu ile organize ettiğimiz bir 
tatbikattı. Etkinlik başarılı 

bir şekilde geçti. Tatbikata 
katılım çok yoğun oldu. Bize 
eğitim veren tüm birimlere 
teşekkür ediyorum. Personel-
lerimiz bu eğitimle olası afet 
durumuna karşın hazır hale 
geldi.”n SÜLEYMAN ÇAY / 
KENT YAŞAM

Sarıyer Belediyesi, Ulu Önder Mustafa Kemal Atatürk’ün 
çocuklara armağan ettiği Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramı’nda 
191 çocuğu misafir edecek.  Bir hafta sürecek program birbirinden 
renkli kutlamalara sahne olacak.  22 Nisan Cuma günü düzen-
lenecek kortejde ise barış taleplerini haykıracak olan çocuklar, 
savaşlarda yaşamını yitiren yaşıtları için yürüyecek.

Sarıyer Belediyesi her yıl olduğu gibi bu yıl da 23 Nisan Ulusal 
Egemenlik ve Çocuk Bayramı’nı büyük bir coşkuyla kutlayacak. 
Etkinlikler boyunca 4 şehir ve 1 ülkeden gelen çocuklar Kilyos Sos-
yal Tesisleri’nde ağırlanacak. 20 Nisan’da başlayacak şenlik kortej 
yürüyüşleri, halk oyunları performansı, konser,  geziler ve atölye 
çalışmaları ile devam edecek. “Savaşlar olmasın, çocuklar ölme-
sin” diyen çocuklar bu yıl savaşlarda yaşamını yitiren arkadaşları 
için kortej yürüyüşünde bir araya gelecek. Kutlamalar 23 Nisan 
Cumartesi günü Sarıyer Merkez’de düzenlenecek programla son 
bulacak. Festivalin final gününde ünlü karikatürist Varol Yaşaroğ-
lu’nun katılacağı karikatür atölyesi de düzenlenecek.
DÖRT ŞEHİR, BİR ÜLKE, 191 ÇOCUK

İki yıl aradan sonra Sarıyer sokaklarını rengârenk bir karnaval 
alanına çevirecek etkinliklere; KKTC, Hatay, Erzurum, Tekirdağ, 
Ankara ile İstanbul Sultanbeyli, Ümraniye ve Eyüp ilçelerinden top-
lam 191 çocuk katılacak. Kutlamalar kapsamında 22 Nisan Cuma 
günü Sarıyer Merkez’de kortej yürüyüşünün ardından Pırlangıç 
Çocuk konseri, jonglor ve illüzyon gösterileri yapılacak. Program 
festival gruplarının performans gösterileriyle son bulacak.
FİNAL, VAROL YAŞAROĞLU İLE

23 Nisan Cumartesi günü saat 11’de başlayacak etkinlik 
finali; Sarıyer Belediyesi Gençlik Eğitim Merkezi öğrencilerinin 
performansları, illüzyon, jonglör, balon kukla, zumba gösterisi ile 
Winnie ve Arkadaşları maskotlu tiyatro oyununun ardından Varol 
Yaşaroğlu ile Karikatür Atölyesi ve festival gruplarının performans-
larıyla son bulacak.

ÇOCUKLAR SARIYER'DE 
BARIŞ İÇİN YÜRÜYECEK

AVM’de Acil kurtarma tatbikatı
Küçükçekmece 
Kaymakamlığı İlçe 
Afet ve Acil Durum 
Yönetim Koordinas-
yonu, 2022 Yılı Afet 
Tatbikat Yılı nede-
niyle Armoni Park 
AVM’de tatbikat 
gerçekleştirildi. 
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Binlerce el Cem 
için semaya açıldı

Ağrı’nın köklü ailelerinden ve iş dün-
yasının yakından tanıdığı Can ve Çoktin 
ailelerinin genç yaşta kaybettikleri oğulla-
rı Cem Çoktin için vefatının üçüncü günü 
düzenlenen mevlite binlerce vatandaş 
katıldı. Golden Hill Otel’de düzenlenen 
mevlit davetine Ağrı yöresinden akrabaları 
ve dostları başta olmak üzere Can ve Çok-
tin ailelerinin dostları yakın ilgi gösterdi. 
DEDE ZAMANHAN VE BABA HÜSEYİN 
AYAKTA DURMAKTA ZORLUK ÇEKTİLER 

Geçirdiği kalp krizi sonrası genç yaşta 
aramızdan ayrılan Cem Çoktin için düzen-
lenen mevlit programına katılan imamlar 
Çoktin’in ruhuna  ilahiler ve dualar oku-
du. Ardından binlerce kişiye iftar yemeği 

verilirdi. Sahura kadar süren mevlit prog-
ramına katılanlara teşekkür eden  baba 
Hüseyin Çoktin, taziyeleri kabul etti. Can 
ve Çoktin ailelerini yasa boğan Cem Çok-
tin’in ölümü sonrası düzenlenen mevlite 
katılanları karşılayan aile fertleri arasın-
da bulunan Dede Hacı Zamanhan Can ve 
Baba Hüseyin Çoktin’in bitkin oldukları 
ve ayakta durmakta zorluk çektikleri göz-
lerden kaçmadı.
DAYILARDAN TÜM 
KATILANLARA TEŞEKKÜR 

İş insanı Hüseyin Çoktin’in oğlu ve 
iş dünyasının tanınmış simalarından 
olan Cem Çoktin’in dayıları Cemal ve 
Kemal Can kardeşler ise yeğenlerine olan 

sevgilerini anlatmakta zorlandılar. Can 
kardeşler, “Bu acı günümüzde bizleri yal-
nız bırakmayan değerli akrabalarımıza, 
hemşerilerimize dostlarımıza ve komşu-
larımıza sonsuz teşekkür ediyoruz. Allah 
kimseye böyle bir acı yaşatmasın” dediler.
MEHMET KENAN TEKDAĞ DA 
AİLEYİ YALNIZ BIRAKMADI  

Çoktin ve Can ailelerinin bu acılı gü-
nünde yanlarında olan ve onların acılarını 
paylaşan isimlerden biride Ciner Medya 
Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Kenan 
Tekdağ oldu. Ağrılı siyasetçilerin, bürok-
ratların, iş, siyaset ve STK temsilcileri 
Çoktin ve Can ailelerini yalnız bırakmadı-
lar. n SÜLEYMAN ÇAY / KENT YAŞAM

Cem Çoktin
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NİSAN
23

ULUSAL EGEMENLİK VE

KUTLU OLSUN!
ÇOCUK BAYRAMI

KÜÇÜKÇEKMECE

Küçükçekmece İlçe Başkanı

Av.Recep ŞENCAN

''Türk mlletnn
geleceğ,bugünkü

çoçuklarının doğru
görüşü ve yorulmak

blmeyen çalışma
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Küçükçekmece’de
çağdaş kamu hizmeti
Küçükçekmece’ye Kaymakam olarak atanan Turan Bedirhanoğlu göreve başladıktan sonra sorumluluk alanında bulunan Nü-
fus ve Tapu müdürlüklerinde gerçekleştirdiği yenileme sonrası vatandaşa hizmetin çağdaş, refah ve hızlı verilmesi sağlandı.

Kaymakam Bedirhanoğlu, göreve başladıktan sonra her 
iki müdürlüğünde yenilenmeye ihtiyaç olduğunu gördükten 
sonra gerekli raporlamalar ve girişimleri gerçekleştirdi. Bu 

girişimler sonrası İçişleri Bakanlığı Nüfus ve Vatandaşlık İşleri 
Genel Müdürlüğü ‘Konsept Nüfus Müdürlüğü’ uygulamasıyla 
daha konforlu bir hizmet alanı yarattı. Her iki müdürlükte 

gerçekleştirilen değişimler hakkında Küçükçekmece Kayma-
kamı Turan Bedirhanoğlu, Tapu Müdürü Hüseyin Gürocak ve 
Nüfus Müdürü Pembe Poyraz'ın görüşlerini aldık.

Türkiye’de örnek gösterilecek 
bir ortama kavuşturulan Nüfus ve 
Tapu Müdürlüklerindeki değişikliği 
değerlendiren Kaymakam Bedirha-
noğlu şunları dile getirdi: 

“Küçükçekmece ilçemiz İstan-
bul’un en büyük ikinci ilçesi. Kayıtlı 
805 bin ve her gün artan bir nüfus 
yoğunluğu var. Bizler göreve gel-
diğimizde şunu gördük; hükümet 
konağımızın fiziki koşullarının 
İyileştirilmesi gerekiyordu. Bu 
anlamda nüfus müdürlüğümüz 
günlük ortalama bin 500 ile 2 bin 
insanın girip çıkmakta, işlem yap-
tırmaktaydı. Dolayısıyla bu kadar 
yoğunluğun olduğu bir müdürlükte 
bir de fiziki koşullar yetersiz ise ne 
memur sağlıklı hizmet verebilir 
ne de vatandaş sağlıklı bir hizmet 
alabilir. Bu gerçeği raporlayarak 
talebimizi İçişleri Bakanı Süleyman 
Soylu beyefendiye ilettik. Hemen 
talimat verdiler ve hızlı bir şekilde 
nüfus müdürlüğümüzün Küçükçek-

mece’mize yakışır bir ortama kavuş-
turulması sağlandı. Hizmet almaya 
gelen vatandaşlarımız konforlu 
alanda bekleyip hizmetini alırken, 
hizmet veren kamu görevlilerimiz-
de huzurla gelip vatandaşlarımıza 
hizmet edip evlerine dönüyorlar” 
“TAPUDA YAPILAN İŞLEMİ 
ÜÇLE ÇARPMAK GEREKİYOR”

Tapu Müdürlüğü’nün de Nüfus 
Müdürlüğü’nden farklı olmadığının 
altını çizen Bedirhanoğlu, “Orada da 
günlük işlem sayısı İstanbul ve Tür-
kiye’deki işlem sayısından fazladır. 
Oraya da el atarak hızlı bir şekilde 
talebimizi ilgili mercilere ilettik ve 
gereken düzenleme hızla gerçek-
leşti. Tapu işlemi en az 2 - 3 kişi ile 
gerçekleşen bir işlem olduğu için 
yapılan işlem sayısını üçle çarpmak 
gerekiyor. Tapu Müdürlüğü’müzde 
de bekleme salonu ve işlem odaları 
sayesinde daha hızlı ve sağlıklı bir 
hizmet sunulmaktadır.” dedi

Vatandaşlardan ricam Alo 199’dan rande-
vu almadan müdürlüğümüze gelmesinler. 
Çünkü personelimiz randevulu vatan-
daşlarımıza hizmet veriyor. Aksi halde 
kendileri de yoruluyor, personeli de boş 
yere yormuş oluyorlar. Bu temelde bu kon-
septin hazırlanmasında emek ve katkıları 
olan başta Sayın Kaymakamımız olmak 
üzere, Genel Müdürüme ve İçişleri Bakanı-
ma çok teşekkür etmek istiyorum.” dedi. 

ALO 199’dan 
RANDEVU ALMADAN 

GELMESİNLER

KAYMAKAM BEDİRHANOĞLU: 

KÜÇÜKÇEKMECE’MİZE 
YAKIŞIR BİR ORTAM

Küçükçekmece Tapu Müdürü Hüseyin Gürocak 

açıklamasında müdürlükteki imza odalarına 

dikkat çeken Gürocak, “Geldiğimiz an itibariyle 

müdürlüğümüz hizmet alanlarının yetersizliği 

konusunda hemfikir olmuştuk. Çünkü tapu alım 

satımı özel bir işlemdir. Bunun için öncelikle 

dairemize gelen vatandaşın daha huzurlu hizmet 

alması için ortam yaratılması gerekiyordu. Müdür-

lüğümüzün genelinde fiziki yenileme olduğu gibi, 

işlemin son aşaması olan imza aşamasını daha 

mahrem bir ortama aldık. Yani alıcıyla satıcının 

arasındaki ticaretin imza altına alınması herkesin 

içinde değil de imza odasında sadece ilgililerin 

huzurunda gerçekleşiyor.” dedi.

İŞLEMLERİN ÇOĞU 

İNTERNET ÜZERİNDEN YAPILIYOR
Gürocak, açıklamasına şöyle devam etti: 

“Küçükçekmece Tapu Müdürlüğü olarak oldukça 

yoğun bir daireyiz. Tapu işlemleri şimdi web tapu 

sistemi üzerinden de yapılmaktadır. Vatandaş, 24 

saat içerisinde E-Devlet şifresini girmek suretiyle 

‘web tapu’ işlemlerine başvuru yapabiliyor. Satış 

ipotek intikal benzeri bütün işlemler web tapu 

üzerinden yapabiliyorlar. Vatandaşın yaptığı 

işlemler sistem üzerinden bizlere düşmekte ve 

bizim arkadaşlarımız da gerekli çalışmayı yaptık-

tan sonra vatandaşa SMS yoluyla bilgilendirme 

yapmakta. Vatandaş da SMS deki bilgilere göre 

hareket edip randevu saati geldiğinde dairede 

hazır bulunuyor ve işlemlerini tamamlamış 

tapusunu veya diğer işlemini aynı gün içerisinde 

kendisine teslim etmiş oluyoruz” 

TAPU MÜDÜRÜ GÜROCAK: 

İMZA ODALARI MAHREM YERLERDİR

Poyraz, 2021’in Şubat ayın-
dan sonrasında yeni konseptin 
hem vatandaşlar için hem de 
çalışanlar için çok önemli oldu-
ğunun altını çizdi. Poyraz, “Yeni 
dönemde vatandaşlar da personel 
de ortam itibariyle kendini çok 
özel hissetmeye başladı. Hizmet 
sayısı adına performansımız ba-
yağı yükseldi. Günlük ortalama 
bin 200 kişiye hizmet veriyoruz. 
Bu sayıya şehit yakını,  gazi, 65 
yaş üstü ve engelli vatandaşları-

mız dahil değil.” dedi
“HATTA ÖLÜM SONRASINA DA 
HİZMET VERİYORUZ”

Nüfus Müdürlüğü çatısı 
altında doğumdan ölüme kadar 
sürecin devam ettiğini aktaran 
Poyraz “Doğumdan ölüme ve 
ölümden sonra da devam eden 
bir süreç var. Doğum, ölüm, bo-
şanma, evlenme bunun yanında 
ehliyet, pasaport, kimlik kısacası 
her türlü işlemler yapılıyor.

İsim soy isim değişik-
likleri yapıyoruz. Çoğu 
vatandaşımız isim soy isim 
değişikliğini hala mah-
kemelerde sanıyor ama 
bakanlığımız belirli şartları 
taşıyan durumlarda isim ve 
soy isim değişikliğini de bize 
verdiler. Rencide edici ad- 
soy ad değişimi- düzeltmesi 
için sadece kişinin başvu-
rusu ve dilekçesi yeterlidir.  
Öte yandan tüm bu işlem-

ler için vatandaşın bizzat 
müdürlüğümüze gelmesi de 
şart değil.  E-Devlet’ten ki-
şiler 15 yaş altı yeni doğum 
dahil çocukların kimlikleri 
için başvuru yapabilirler. 
Başvurular sisteme düşüyor 
ve Ankara’da genel mü-
dürlüğümüzde hazırlanan 
kimlikler müdürlüğümüze 
geliyor buradan da imza kar-
şılığında vatandaşa teslim 
ediyoruz.

PERSONEL DE VATANDAŞ DA 
KENDİNİ ÖZEL HİSSEDİYOR

MAHKEMEYE GİTMEDEN İSİM 
SOY İSİM DEĞİŞİKLİĞİ İMKANI
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